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W O O R D E L I J K  V E R S L A G  

van de openbare gecombineerde commissie vergader ing van de gemeenteraad,  

gehouden op 16 apri l  2020 ,  ’s  avonds  om 19.00 uur,  in de raadzaal  van de  gemeente 

Westland,  locatie  Verdi laan 7 te Naaldwijk .  

Aanwezig  

Voorzi t ter  :  B.R.  Arends   

Raadsgr i f f ie r  :  A.P.M.A.F.  Bergmans.  

Leden :  A.J .  van den Berg,  A.  de  Bloem e, J .  Bogaard,  A.  Bongaards,  

P.J .L .J .  Dui jsens ,  J .J .  Eel t ink ,  N.J .M.  de  Gie r ,  R.  van der  Giessen,  

A.  van Harmelen,  C.D.M.  Hei j l ,  B.M.  Hof land,  P.N.  Hoogerbrugge,  

C.  Huisman,  P.D.  Immerzeel ,  J .  de Jong,  R.K.  Keizer ,  

G.W .C.  van der  Knaap,  D.  van Koppen,  M.A.J .  Leerdam, R.G.A.  Le l ieve ld,  

C.  van der  Mark,  A.P.  van der  Meer,  J .J .  van Rossum, P.  Schef fe rs -

van der  Le ly,  U.M. Spaans,  C.Y.  van Staaldu inen,  M.D.  van der  Ste l t ,  

M.W .M. Stokkers ,  J .G.M.  Sui jker -van W ingerden,  R.C.H.  Vals tar ,  

J .  van Veen,  J .  Vermeer -de Smi t ,  P.  Voskamp, M.H.P.M.  Zuidgeest  en 

S.J .N.  Zuyderwi jk .  

 

Wethouders  :  A.  Abee,  J .A.  Gard ien -Reinders ,  L .K.  Sni jders ,  B .P.M.  van der  Stee,  

P.  Varekamp en  P.A.  Vreugdenhi l .  

 

Afwezig  :  L .G.  Boekest i jn ,  P .D.  Van der  Doorn ,  A .N.  van  der  Ei jk -Groeneveld en  

J .G.M. W i tkamp 

 

1.  OPENING  

 

De voorzi t te r :  Goedenavond dames en heren  en  iedereen thu is .  Het  is  een b i jzondere 

vergader ing,  een b i jzondere commiss ievergader ing.  En we vergaderen d ig i taa l  vanwege de  

coronas i tuat ie .  En  we vergaderen onder de t i jde l i jke wetgeving rondom vergaderen op 

afs tand.  

Het  fe i t  dat  ik  h ier  z i t  a l s  voorzi t te r  van de gecombineerde commiss ievergader ing heef t  

ermee te  maken dat  e r  gevraagd is  wie vanavond zou moeten  voorzi t ten.  In  over leg met  de 

commiss ievoorzi t ters  is  aangegeven de burgemeester  maar voor te  la ten zi t ten.  Voor  mi j  is  

het  ook even een n ieuwe ervar ing om een commiss ievergader ing te  la ten  voorzi t ten,  maar 

hopel i jk  gaat  het  a l lemaal  goed.  

Iedereen kan deelnemen aan de vergader ing mi ts  h i j  o f  z i j  l id  is  van de gemeenteraad of  l id  

is  van het  co l lege van burgemeester  en wethouders.  Er  wordt  geen present ie l i js t  getekend,  

maar op bas is  van de l i j s t  d ie  wi j  hebben weten  we wie ingelogd zi jn .  Degenen d ie  het  woord 

voeren  zi jn  sowieso degenen d ie  deelnemen aan  de vergader ing en de beraads lag i ngen.  

Als u het  woord wi l t  voeren drukt  u  op he t  ‘handje ’ .  Dan kr i jg  ik  een s ignaal  b innen en kan ik  
aangeven wie het  woord  kan kr i jgen.  U kr i jg t  het  woord a ls  ik  aan de reg ie doorgeef  aan wie 

het  woord  kan worden gegeven.  Di t  gee f t  wel  een heel  mooie pos i t ie  voor  de voorzi t te r .  W e 

zul len zien hoe  we daarmee omgaan.  

Dig i taa l  vergaderen is  toch vo ls t rekt  anders,  is  m i jn  ervar ing,  dan  fys iek vergaderen.  Dus 

houd het  kor t  en  bondig,  dat  komt de vergader ing zeker ten goede.  

 

2.  VASTSTELLING VAN DE AGENDA  

 

De voorzi t te r :  Ik  z ie  dat  de heer De Gie r  van de PvdA een opmerk ing wenst  te  maken.  

Daarna kr i jg t  mevrouw Vermeer het  woord.  
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De heer De Gier :  Ik  mis  ie ts  op de agenda,  omdat  d i t  een gezamenl i jke agenda zou  zi jn .  Ik  

neem aan dat  de vergader ing ook a ls  pres id ium vergader ing bedoeld  is  voor  de 

raadsvergader ing van vo lgende week.  Ik  mis  de voor lop ige agenda voor  vo lgende week of  

gaan we daarover nog apart  een keer over  vergaderen?  

 

De voorzi t te r :  Ik  za l  daar aan het  e inde  van de vergader ing nog even  wat  over  zeggen.  

 

De heer De Gier :  Dank u .  

 

Mevrouw Vermeer-de Smi t :  Bi j  mi j  va l t  het  ge lu id  te lkens weg vanaf  het  begin van de 

b i jeenkomst .  Het  is  daarom heel  s lecht  te  vo lgen .  

 

De voorzi t te r :  W i j  vers taan u wel ,  mevrouw Vermeer.  W e kr i jgen h ier  door dat  uw 

in ternetverb ind ing n ie t  s tab ie l  is .  

 

Mevrouw Vermeer-de Smi t :  Dan ga ik  even  ergens anders in  hu is  z i t ten.  Gaan ju l l ie  maar 

gewoon door ,  dan kom ik  er  weer  aan.  

 

De voorzi t te r :  Pr ima.  U heef t  de agenda voor u l iggen.  Aan het  e inde van de vergader ing 

zu l len we ook nog e ven naar de raadsvergader ing vooru i tb l ikken.  Voor de vragenronde zi jn  

der t ien vragen aangekondigd.  Ik  s te l  u  voor  zoals  gebru ike l i jk  in  de raadsvergader ing,  

namel i jk  dat  de vragenste l ler  a ls  eers te he t  woord kr i jg t ,  daarna  het  co l lege antwoord  geef t ,  

waarna e r  nog een kor te  toe l icht ing vraag geste ld  kan worden door de vragenste l ler .  Dan 

beantwoord ing  door het  co l lege en daarna het  a f ronden van het  s te l len  van de vraag.  Kunt  u  

daarmee instemmen? Ja.  

 

De heer De Gier :  Ik  wi l  de daar nog wat  over  zeggen.  Vor ig e  keer hebben we een aan ta l  

ingekomen br ieven  naar commiss ievergader ingen doorverwezen en d ie  z i jn  nu ook n ie t  

geagendeerd.  Komen d ie  de vo lgende keer  in  de  commiss ievergader ingen terug of  gaan we 

dat  op een andere manier  regelen?  

 

De voorzi t te r :  Ik  s te l  u  voor  om dat  even in  een vo lgend over leg met  de f ract ievoorzi t ters  te  

bespreken,  hoe we dat  het  beste handen en voe ten te  geven.  Kunt  u  z ich  daar in  v inden? Ja.  

 

De agenda wordt  ongewi jz igd vastgeste ld .  

 

3.  VOORSTEL TOT VASTSTELLING VAN DE:  

3.1  BESLUITENLIJST VAN DE RAADSCOMMISSIE MO VAN 3 FEBRUARI 2020  

 

De heer De Gier :  In  de bes lu i ten l i js t  s taat  onder  punt  8 ,  br ie f  3  onze geagendeerde vraag 

over  de verdwenen kuns t  en dat  daar aangi f te  van gedaan werd.  Het  is  n ie t  gebru ike l i jk  om 

naar aanle id ing daarvan  een vraag te  s te l len.  Ik  heb dr ie  vragen,  namel i j k  o f  d ie  aangi f te  nog 

wat  heef t  opgeleverd,  o f  de vragenste l ler  ondertussen is  beantwoord en wanneer mi jn  f ract ie  

antwoorden op haar a r t i ke l  43 -vragen kan verwachten.  W i j  zouden pas een antwoord  kr i jgen 

a ls  de br ie fschr i j ver  an twoord had gehad.  Onder tussen is  het  twee maanden la ter  dan 

3 februar i  en  hebben wi j  in  ieder  geval  nog geen antwoord  gehad.  

 

Wethouder Vreugdenhi l :  Ik  heb dr ie  vragen van de heer De Gie r  gehoord ,  o f  de aangi f te  ie ts  

heef t  opgeleverd,  o f  de br ie f schr i jve r  is  beantwoord en over  de  ar t ike l  43 -vragen.  Die vragen 

moet  ik  even u i tzoeken en ik  zeg toe dat  u  daarover morgen schr i f te l i jk  antwoord k r i jg t .  

Neem me n iet  kwal i jk  da t  ik  dat  nu n ie t  paraat  heb.  
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De heer De Gier :  Ui ts tekend.  

 

De heer Van Harmelen:  Voorzi t ter .  Ik  heb een vraag over  punt  8 .1 over  de overname van de 

Vest ia -woningen door de  vier  woningcorporat ies .  Die v ier  woningcorpora t ies  moeten h ierover  

met  e lkaar  over leggen.  Mi jn  vraag is  o f  dat  over leg dergel i jke in  de huid ige s i tuat ie  gewoon 

doorgaat .  En dan denk i k  u i teraard aan  de coronas i tuat ie .  

 

Wethouder Van der  Stee :  Ja.  Die onderhandel ingen en gesprekken gaan door.  Als  het  meezi t  

kunnen we met  de min is ter  het  akkoord gaan tekenen.  Dat  zou  op 21 apr i l  gepland zi jn  en 

dat  sch i jn t  nu begin mei  te  worden .  Maar a l le  gesprekken gaan gewoon door.  

 

De heer Van Harmelen :  Oké.  Dank u voor het  an twoord.  

 

Mevrouw Vermeer-de Smi t :  Voorzi t te r .  Ik  heb een meer a lgemene vraag  namens mi jn  f ract ie .  

W ij  missen de act ie -  en toezeggingenl i js ten van de vergader ingen.  W e zi t ten a l lemaal  een 

beet je  in  onze e igen bubbel ,  dus het  is  nu ext ra las t ig  om te weten waar het  co l lege mee 

bezig is .  W e hebben natuur l i jk  wel  pas een  f ract ievoorzi t tersover leg gehad,  maar ju is t  d ie  

conceptbes lu i ten l i js ten,  act ie -  en toezeggingenl i j s ten geven ons wat  meer inzicht  in  waar het  

co l lege mee bezig is .  Dus misschien kunnen d ie  een vo lgende keer weer worden b i jgevoegd,  

zodat  we wat  meer op  de hoogte zi jn .  

 

De voorzi t te r :  Da t  kunnen we ook meenemen in  de eers tvo lgende besprek ing met  de 

f ract ievoorzi t ters .  Het  l i j k t  me goed om dat  daar in  te  bespreken,  maar  he t  l i jk t  me geen enkel  

probleem om die voor de  vo lgende keer toe te  voegen.  

 

3 .2  BESLUITENLIJST VAN DE RAADSCOMMISSIE RUIMTE VAN 3 MAART 2020  

 

3 .3  BESLUITENLIJST VAN DE RAADSCOMMISSIE EFO VAN 4  MAART 2020 

 

3 .4  BESLUITENLIJST VAN DE RAADSCOMMISSIE BESTUUR VAN 5 MAART 2020  

 

De bes lu i ten l i js ten worden vastgeste ld .  

 

4 .  MEDEDELINGEN COLLEGE  

 

De voorzi t te r :  Ik  heb begrepen dat  a l le  wethouders graag een aanta l  mededel ingen wi l len 

doen en ik  begin met  wethoude r Vreugdenhi l  om a ls  eers te met  mededel ingen vanui t  z i jn  

por te feu i l le  te  komen.  

 

Wethouder Vreugdenhi l :  Goedenavond.  Ik  wi l  beg innen met  mi jn  bu i tengewoon grote  

waarder ing  u i t  te  spreken voor  a l le  mensen d ie  op d i t  moment  ke ihard werken in  de zorg.  Ik  

heb daar d iep respect  voor .  Ik  voel  me a ls  wethouder en igszins op afs tand h ier  vanui t  mi jn  

zo lderkamer ,  wetend dat  daar ke i -  en ke ihard gewerkt  wordt .  En ik  zou het  op pr i js  s te l len 

a ls  deze woorden in  de vers lagen komen.  Mi jn  d iepe waarder ing en g rote t ro ts  o ok op a l  d ie  

mensen.  

Dan ga ik  een paar a lgemene zaken langs,  te  beginnen b i j  Pat i jnenburg.  Pat i jnenburg laa t  

weten de s i tua t ie  goed onder contro le  te  hebben,  dat  ze langzaam maar zeker,  nadat  

iedereen eers t  thu is  moest  b l i jven weer z i jn  gaan opschalen.  Va ndaag hoorde ik  dat  ze nu op 

een aanta l  medewerkers  z i t  van 50,  d ie  nu weer  aan het  werk mogen.  Ze hebben heel  veel  

aandacht  voor  a l le  thu iszi t te rs .  U weet  da t  het  vaak een kwetsbare groep is ,  maar er  wordt  

zowat  e lke dag naar gebeld.  Ze maken nu ideeën om  over  d ie  anderhalvemetereconomie na 

te  gaan denken en hoe  ze d ie  kunnen gaan vormgeven.  
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In  de afge lopen t i jd  heb ik  heel  veel  over legd,  a l t i jd  te le fon isch u i teraard,  met  a l ler le i  

zorgpart i jen.  Pieter  van Foreest ,  Careyn,  z iekenhuizen.  Al lemaal  ook in  reg i overband.  Ook 

met  hu isar tsen.  Dat  gebeurt  onder le id ing van DSW . Dat  z i jn  goede over leggen waarb i j  we 

a l le  zorg delen over  zaken zoals  verp leeghuis ,  de beschermmiddelen en a l ler le i  knelpunten.  

Wat  je  merkt  is  dat  je  daar in  a ls  gemeente je  ro l  kunt  spelen,  maar dat  de organisat ies  ze l f  

bu i tengewoon zi jn  toegerust  om d ie d ingen te  doen.  Ook daar grote  waarder ing en gro te 

bewonder ing voor dat  he t  a l lemaal  zo  snel  voor  e lkaar  is  gekregen.  Dat  neemt de zorgen n ie t  

weg,  maar wel  is  a l les  behoor l i jk  onder cont ro le .  

Ik  ga naar de jeugdzorg,  een onderwerp dat  van  mi j  veel  aandacht  vraagt ,  met  a l le  andere  

wethouders in  de reg io.  Er  z i jn  a l ler le i  gesprekken gaande met  aanbieders .  Die beginnen op 

d i t  moment  u i teraard over  hun moei l i jke s i tuat ie .  Ze vragen om coulance en  d ie  kr i jgen ze 

ook.  Daarover  z i jn  geen misvers tanden,  nadat  we ook van VW S en de VNG gehoord hebben 

hoe we dat  kunnen doen.  De gesprekken gaan over  he t  n ieuwe contract .  Er  z i jn  a l ler le i  

ontwikkel ta fe ls .  Dat  is  wat  las t ig  praten ,  omdat  het  ook a l lemaal  d ig i taa l  gebeurt ,  maar ik  

heb goede hoop dat  het  de goede kant  u i tgaa t .  

De GGD is  een organisat ie  d ie  nu echt  in  de f ron t l in ie  l ig t .  W i j  z i jn  l id  van het  a lgemeen 

bestuur  van de GGD. We worden een keer in  de  twee,  d r ie  dagen b i jgepraat .  Ook dan delen 

we onze zorgen.  Ik  heb ook voor  de d i recteur  van de GGD, mevrouw De Boer,  d ie  ne t  is  

begonnen,  zeer  veel  waarder ing.  Z i j  heef t  het  bu i tengewoon goed onder  cont ro le .  

Het  overa l l  beeld vanui t  de gemeente is  dat  a l le  medewerkers  e igenl i jk  dagel i jks  in  contact  

s taan met  a l  hun par t i jen en ins te l l ingen.  W i j  horen vanui t  hen goede ber ichten.  Er  wordt  met  

mi j  op hoofd l i jnen geschakeld.  Zaken d ie  aandacht  vragen k l inken.  Al les  wat  goed gaa t  horen 

we dan in  mindere mate en zien we te rug in  schr i f te l i jke vers lagen.  En  we wor den 

bui tengewoon goed op de hoogte gehouden.  

Nogmaals  mi jn  waarder ing voor a l le  in i t ia t ieven  d ie  naar voren zi jn  gekomen.  Denk 

b i jvoorbeeld  aan de belb ieb,  een pracht ig  in i t ia t ie f ,  waarb i j  de b ib l io theek mensen van 75 

jaar  d ie  l id  z i jn  gewoon bel t  en vraag t  o f  ze boeken nodig hebben.  Tegel i jker t i jd  word t  ze 

even gevraagd hoe het  met  ze gaa t ,  o f  ze de  dag doorkomen  en of  ze op  een andere manier  

geholpen kunnen worden.  Een bui tengewoon leuk in i t ia t ie f  vanui t  de b ib l io theek,  waarvoor ik  

ook weer zeer  veel  waar der ing heb.  

 

Wethouder Van der  Stee :  Laat  ik  ge l i jk  verder  gaan met  d ie  waarder ing.  Sinds 15 maart ,  de 

zondag da t  wi j  samen met  co l lega Vreugdenhi l  met  de schoolbesturen en k inderopvang b i j  

e lkaar  komen,  is  er  een heel  goede samenwerk ing tussen a l le  par t i j en :  de k inderopvang,  de 

schoolbesturen en het  SKT.  En daar wi l  ik  toch wel  even een mededel ing over  doe n.  In  de 

pers  en in  het  ve ld  is  er  best  wel  wat  ongerusthe id over  de kwetsbare k inderen.  Daarover 

hebben we u i tgebre id met  de organisat ie  gesproken.  Het  gaat  dan om k inderen d ie  a l  b i j  het  

SKT of  b i j  de scholen bekend zi jn .  Besproken is  dat  voor  deze k inderen  maatwerk in  de 

opvang wordt  ge leverd,  ook a ls  ouders n ie t  in  d ie  cruc ia le  beroepen o f  v i ta le  sectoren 

werken.  Het  gaat  dan om ui tzonder ingss i tuat ies ,  waarb i j  het  om ontspor ing of  het  gezin 

draai t  wanneer maatwerk in  de opvang n ie t  word t  ge leverd.  Di t  naar  inschat t ing van de 

k inderopvang - of  schoolorganisat ie .  En  er  wordt  h ierb i j  dus hulp aangeboden vanui t  het  SKT 

ind ien nodig.  Late r  is  d i t  door  de min i s ter  ook nog wat  verder  aangescherpt .  Er  z i jn  ook 

ro l len voor de wi jk teams,  waarb i j  er  een s teviger  inzet  is .  

Er  is  in  de pers  ook over  gesproken dat  er  k inderen u i t  beeld z i jn .  W i j  hebben een check b i j  

zowel  de PO- a ls  VO-schoolbesturen gedaan.  Al le  k inde ren zi jn  op d i t  moment  in  beeld,  is  

mi j  ver te ld  door de  schoolbesturen.  Voora l  ook d ie  kwetsbare k inderen,  want  daar  g ing het  

tens lot te  ook om.  

Dan heb ik  nog een mededel ing ten aanzien van de cr is is .  De gevolgen van deze c r is is  z i jn  

in  brede maatschappel i j ke z in  zeer  ingr i jpend en  d ie  raken ook de gemeente l i jke f inanc iën 

erg hard.  W e hebben ook in  Haaglanden contact  met  a l le  wethouders F inanc iën,  waarb i j  we 

een keer per  week b i j  e l kaar  komen om kennis  met  e lkaar  te  de len .  Enerz i jds  wordt  e r  door 

ondernemers,  spor tverenig ingen en cu l ture le  ins te l l ingen een beroep  gedaan op 
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gemeente l i jke s teun.  Anderzi jds  is  he t  onzeker o f  de u i tvoer ing van s teunmaatregelen van 

het  Ri jk  door  de gemeente vo l led ig  gecompenseerd za l  worden door he t  R i jk .  Het  is  

daarnaast  aannemel i jk  dat  in  geval  van de nu voorziene  d iepe economische recess ie er  na 

ver loop  van  t i jd  een veel  groter  beroep gedaan za l  worden op  regul iere 

b i js tandsvoorzien ingen van de gemeente W est land dan we gewend zi jn .  En de gemeente za l  

h ierdoor mede te  maken kr i j gen met  fors  op lopende kosten.  Gete ld  b i j  de onzekerheid d ie  

deze cr is is  met  z ich meebrengt  voor  de  regul iere  u i tker ing u i t  he t  gemeentefonds en de 

inbaarheid van gemeente l i jke hef f ingen,  maar ook de nog s teeds de oplopende u i tgaven in  

het  soc iaa l  domein moeten we zeggen da t  we de  komende jaren in  f inanc iee l  zwaar weer 

zu l len komen te  verkeren.  W e zul len de gevolgen daarvan zo goed moge l i jk  in  beeld brengen 

b i j  de komende eers te actual isat ie  en in  aanloop  van de  Begro t ing 2021.  

 

Wethouder Varekamp: Ik  heb twee mededel ingen .  Het  be tref t  ve rkeer en vervoer ,  OV en de  

sport .  U bent  over  een  aanta l  v ia  de n ieuwsbr ieven a l  geïnformeerd over  wat  er  gebeurt  en  

gedaan word t .  

De zaak b i j  het  OV is  da t  er  e igenl i jk  maar 50% van de d ienstregel ing gereden wordt .  Er  is  

ook veel  minder  vraag.  Dat  le id t  wel  to t  enorme f inanc ië le  vraagstukken en ze l fs  p roblemen.  

Daar hebben wi j  ze l f  d i rect  a ls  gemeente nu nog  n ie t  mee te  maken,  maar de MRDH wel .  

Maar ik  meld het  even.  U zu l t  daar  b innenkort  ook vanui t  de  MRDH over  geïnformeer d 

worden.  En dat  lever t  ook nog wel  vraagstukken op langere te rmi jn  op,  verder  weg dan nu.  

Ten tweede de sport .  U weet  dat  de  sportparken  en sportc lubs ges loten zi jn .  Het  is  n ie t  

anders.  Het  is  noodzake l i jk ,  maar het  is  wel  jammer.  Het  is  inmiddels  p racht i g  weer om 

bui ten lekker  te  ba l len .  Zoals  u weet  hebben wi j  de betaalverp l icht ing voor de pacht  van 

ve lden opgeschor t .  En  op d i t  moment  bek i jken wi j  wat  er  ve rder  gedaan kan worden.  W e 

k i jken daarb i j  naar  en  s temmen af  op wat  er  in  de reg io gebeur t ,  hoe buu rgemeenten het  

doen.  W e k i jken naar de pos i t ie  van  verenig ingen .  En we zi jn  op de hoogte geste ld  dat  e r  

vo lgens het  min is te r ie  van Binnenlandse Zaken een breedtefonds nodig is  voor  spor t  en 

cu l tuur .  W e zi jn  even in  afwacht ing van wat  daaru i t  naar  voren kom t .  Afhankel i jk  daarvan  en 

ook van wat  het  kabinet  bes lu i t  over  wat  er  na 28 apr i l  za l  gebeuren zu l len wi j  met  een nader 

p lan komen.  

 

Wethouder Sni jders :  Bouw- en woningtoezicht .  Zoals  u heef t  kunnen lezen wi l len we de 

vergunningver len ing de komende per iode  snel ler  gaan afhandelen.  W e hebben gezegd dat  we 

b i j  aanvragen met  een laag r is icoprof ie l  dr ie  weken behandel t i jd  wi l l en aanhouden en daarna  

de vergunning ver lenen.  Ui teraard wel  mi ts  a l le  tekeningen en berekeningen aanwezig z i jn .  

Ui teraard  doen we n iets  af  aan de wet te l i jke te rmi jnen van b i j voorbeeld bezwaarschr i f ten en 

a l les  wat  er  omheen zi t .  B i j  grote p ro jecten houden we de vinger ook aan  de pols  en zu l len 

we zo snel  mogel i jk  gaan werken om de vergunn ing te  ver lenen.  De bouwsecto r  heef t  nu nog 

werk,  maar geef t  wel  heel  du ide l i jk  aan zich zorgen te  maken of  d ie  de  komende maanden 

nog werk houdt .  En vandaar dat  we zeggen hoe eerder  een bouwwerk op kan s tar ten ,  hoe 

eerder  een vergunning ver leend kan worden.  

Werkzaamheden in  de bui tenru imte gaan gewoon door .  W el  u i tva l  van personeel ,  maar wel  

waarder ing  voor het  personeel  dat  nu aan he t  werk is .  

Civ ie le  pro jecten.  Aannemers hebben momenteel  ook las t  van  wat  minder  personeel ,  maar de  

komende per iode ook van u i tva l  van  mater iaa l ,  dat  ze moei l i jke r  kunnen kr i jg en.  Maar to t  nu 

hebben we nog  geen s ignalen dat  er  p ro jecten s tagneren,  dus deze gaan gewoon door .  

Het  ophalen van huishoudel i jk  a fva l  gaat  door  Renewi  en HVC. In  Naaldwi jk  en Monste r  z i jn  

de mi l ieust raten nog s teeds open,  wel  met  beperkende maatregelen.  Z odat  in  Naaldwi jk  

maximaal  zes personen daar kunnen s taan d ie  hun auto kunnen lossen.  Veel  drukte,  d ie  

momenteel  goed opgevangen wordt .  Ik  wi l  wel  opmerken dat  de omringende gemeenten deze 

voorzien ing meesta l  hebben ges loten of  men a l leen nog maar op af roe p daar terecht  kan .  

Dus ik  ben b l i j  dat  het  a l lemaal  door kan gaan.  
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Wethouder mevrouw Gard ien-Reinders :  Voorzi t te r .  Er  is  gevraagd naar onze mening over  het  

doorgaan met  de p lanning van de  omgevingsvis ie .  Die heef t  het  co l lege deze week 

besproken en er  moeten  nog wat  opmerk ingen verwerkt  worden .  W i j  hopen d ie  vo lgende 

week naar u toe te  kunnen doen om mee te  lezen.  

Verder hee f t  de heer Sni jders  net  a l  ver te ld  over  de versnel l ing  van de vergunningver len ing.  

Daaraan hebben we gewerkt  en dat  is  b i j zonder be la ngr i jk  voor  de bouwsector .  Er  bere ik ten 

mi j  toch wel  s ignalen,  ook van ontwikkelaars ,  da t  men zeg t  nog wel  vooru i t  te  kunnen en e r  

nu nog n ie t  zoveel  van te  merken.  Maar de verwacht ing is  wel  dat  de economische schade 

pas over  en ige t i jd  du ide l i jk  za l  word en.  Er  heers t  veel  onzekerheid b i j  veel  mensen en dat  

kan grote consequent ies  hebben voor de bouwsector .  Dus we wi l l en wat  we nu kunnen doen 

ook snel  a fhandelen.  Daarb i j  merk ik  wel  op dat  met  name b i j  mi jn  por te feu i l le  thu is  werken  

van de medewerkers  best  wel  las t ig  is .  Mensen,  zoals  s tedenbouwkundigen en 

bestemmingsplanjur is ten,  d ie  normaal  gesproken  op het  gemeentehuis  a l ler le i  fac i l i te i ten 

hebben van  dubbele schermen en programma’s  d ie  ze thu is  n ie t  hebben,  be lemmeren  toch 

wel  het  werken thu is .  Maar goed,  ik  moet  zeggen dat  ik  wel  onder de indruk ben van datgene 

wat  er  a l lemaal  doorgaat  en wat  ik  te  z ien kr i jg .  We wi l len zoveel  mogel i j k  de p lanning van 

bestemmingsplannen d ie  voor  de zomervakant ie  gepland zi jn  zoveel  mogel i jk  aanhouden.  Het  

Centrumplan Poeld i jk  bevindt  z ich b i j voorbeeld in  een af rondende fase.  Zo zi jn  e r  nog een  

aanta l  p lannen en d ie  wi l len we toch doorzet ten om naar uw raad te  b rengen.  Ieder 

bestemmingsplan geef t  een bouwt i te l  en dat  is  in  deze t i jd  natuur l i jk  heel  erg be langr i jk .  

Bi j  mi jn  ronde door de dorpen De L ie r  en Maasdi jk ,  waarvan ik  kernwethouder ben,  schr ik  ik  

toch wel  van de verhalen van ondernemers en mensen d ie  heel  hard door deze  cr is is  geraakt  

worden.  Sommige mensen bars ten echt  in  hu i len u i t  en ik  heb heel  grote zorgen hoe dat  

u i te indel i jk  za l  u i tpakken.  

 

Wethouder Abee:  Het  is  denk ik  vo ls t rekt  du ide l i j k  dat  naast  de gezondhe idsaspecten voora l  

de economie meer dan gemiddeld in  W est land getrof fen wordt .  De s ier tee l t  en de 

g lastu inbouw in  z i jn  a lgemeenheid z i jn  denk ik  voorbe elden d ie  u a l lemaal  op uw netvl ies  

heef t  s taan.  Maar  ook de horeca a ls  het  gaa t  om de s t randpavi l joens.  Die hebben natuur l i jk  

echt  t ikken gekregen en dat  se izoen is  voor  d ie  mensen op een paar weken na e igenl i jk  wel  

voorb i j .  Dat  maakt  het  a l lemaal  ext ra  t r ies t .  W e proberen zoveel  mogel i jk  a f  te  s temmen.  Dat  

doen we via  een c r is isorganisat ie  g lastu inbouw,  d ie  d i rect  in  contact  s taat  met  het  min is ter ie  

en waar ook mensen van  het  min is ter ie  in  z i t ten.  Maar ook  via  MRDH -bi jeenkomsten en ook 

in  Haaglanden hebben we s inds g is teren een b i jeenkomst  van wethouders  Economie 

opgetu igd.  In  mi jn  be leving is  dat  op meerdere por te feu i l les  om zo d icht  mogel i jk  op de zaak 

te  z i t ten.  En  daarnaast  z i jn  er  natuur l i jk  veelvu ld ige over leggen met  Glastu inbouw W est land.  

Heel  d ichtb i j ,  vanzel f .  Maar ook met  MKB en VNO -NCW . Deze middag hebben we ook nog  

een begin gemaakt  met  gezamenl i jke vergader ingen in  k le in  comi té om zo snel  mogel i jk  te  

horen wat  er  speel t  en react ies  op ons gedrag te  kr i jgen,  om het  zo maar  te  zeggen.  Kortom, 

de economie vraagt  heel  veel  in i t i a t ie f .  W e hebben vanmiddag geprobeerd van l iever lee de 

hor izon  a l  naar de  toekomst  te  verp laatsen.  Dat  l ig t  de hor i zon meesta l  a l ,  denk ik .  W e k i jken 

wat  het  be tekent  a ls  over  een hal f  jaa r  de anderhalvemetereconomie nog in  w erk ing is .  Gaan 

we daar met  z i jn  a l len vast  aan de s lag ? W at voor ideeën zi jn  er?  Ook om het  b i j  mensen 

tussen de oren te  k r i jgen,  want  we ervaren dat  toch nog wel  verschi l lend .  Dat  mensen toch  

het  gevoel  hebben over  een paar weken op de oude voet  door te  gaan.  Ik  denk dat  dat  voor  

heel  veel  bedr i j ven anders za l  z i jn .  Kor tom, we hebben heel  veel  over leggen waar in  we 

proberen te  z i t ten.  

We proberen a ls  co l lege  ook ze l f  k le ine d ingen te  doen.  W e hebben een bes lu i t  ge nomen om 

extra  subs id ie  rondom B ioBoost  te  geven.  Dat  gaat  dan om een gebaar te  maken naar a l  d ie  

b loemen d ie nu doorgedraaid worden,  waar de wetenschap ext racten van  kan maken.  Dat  z i jn  

k le ine onderdelen,  maar  we proberen zo ook wel  een b i jdrage te  leveren en van de  nood een 

deugd te  maken.  
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Als  het  om een aanta l  be langr i jke doss iers  gaat  z i t  e r  daar een  aanta l  van in  de p i jp l i jn ,  

waarvan ik  denk dat  d ie  op kor te  termi jn  naar u toekomen.  Dan is  het  wel  be langr i jk  dat  we 

goed met  e lkaar  kunnen vergaderen.  Dat  gaat  over  de VCO’s.  het  gaat  ook om het  d oss ier  

over  de arbeidsmigrantenhuisvest ing.  Dat  hebben we gekoppeld aan  het  to ta le  

woonvis ieverhaal ,  waardoor er  veel  meer  een samenhangend geheel  komt op het  

to taa loverzicht  van wonen.  Dat  komt e r  ook b innen n ie t  a l  te  lange termi jn  aan.  Col lega  Van 

der  Stee is  daar bestuur l i jke t rekker  in .  Daarnaast  z i jn  we ook druk bezig met  het  

kustdoss ier ,  a ls  het  gaat  over  de jaar rond -vergunningen.  Daar  z i jn  we vo lop mee bezig .  Ik  

heb deze week vo lop gesprekken met  a l le  pavi l j oenhouders.  Ik  verwacht  dat  ook daarover  o p 

heel  kor te  termi jn  een s tuk naar de raad  toe gaan.  Ik  denk dat  ik  namens  a l le  ondernemers 

spreek a ls  z i j  wensen da t  dat  toch met  redel i jk  hoge pr ior i te i t  op een raadsvergader ing kan 

komen,  zodat  er  ook duide l i jkheid komt naar de toekomst  toe.  

 

De voorzi t te r :  Dan nog even van mi jn  kant .  Ik  heb geen andere mededel ingen dan a l  v ia  de 

corona-updates naar de raad zi jn  toegestuurd.  Dus daar verwi js  ik  ko r the idshalve naar .  Ik  z ie  

dat  de heren De Gier  en  Dui jsens vragen wi l len s te l len,  evenals  de heer Spaans.  

 

De heer De Gier :  Voorzi t ter .  Naar aanle id ing van  het  antwoord van de wethouder over  huren 

van spor tverenig ingen komt de d iscuss ie e lke keer terug a ls  spor tverenig ingen een 

voordeel t je  kr i jgen en  wi j  ons afvragen waarom de cu l ture le  sector  daar n ie t  b i j  bet ro kken 

wordt .  Ik  weet  dat  er  b i j voorbeeld  een verzoek i s  van Kunsthuis18 of  huren opgeschort  

kunnen worden.  Mi jn  vraag is  o f  dat  a l leen voor spor tverenig ingen of  ook voor  cu l ture le  

ins te l l ingen geldt .  

 

Wethouder Vreugdenhi l :  De vraag van Kunsthuis18 is  beken d en hebben we neergelegd  b i j  

de werkgroep  d ie  onder  le id ing van de heer Van der  Stee daarover gaa t .  Het  pr inc ipe is  

natuur l i jk  dat  ook dergel i jke cu l ture le  ins te l l ingen voor  dat  soor t  maatregelen in  aanmerk ing 

komt.  

 

De heer De Gier :  Dank u .  

 

De heer Dui jsens :  Ik  heb  twee vragen aan de heer Vreugdenhi l  en hoop dat  h i j  z ich  terecht  

zorgen  over  de zorg  maakt  en zich daarover d ruk maakt .  Ik  heb hem niks  over  cu l tuur  en 

kunst  horen zeggen.  Vandaag kregen we b i j voorbeeld een brandbr ie f  van de W OS. Z i j  

zeggen da t  b i j  hen a l les  s t i lva l t ,  de inkomsten opdrogen en e igenl i jk  een  foo i  k r i jgen.  De 

vraag is  o f  de wethouder  daarover ie ts  kan zeggen en misschien in  beeld kan brengen hoe 

dat  z i t .  Ik  kan me voors te l len dat  De Naald ook n ie t  met  de huid ige subs id ie  kan vo ls t aan  en 

waarschi jn l i jk  ook meer wi l .  Hoe zi t  dat  b i j  de k le inere spelers  in  W est land?  

En kan deze wethouder ie ts  zeggen over  de verwachte kosten van  de GGD ? Vandaag s tond 

in  het  F inanc iee le Dagblad dat  veel  gemeenten z ich daarover zorgen maken dat  d ie  kost en 

gaan oplopen.  

Ik  heb een vraag aan  de  heer Varekamp. De vraag is  o f  h i j  verenig ingen helpt  door u i ts te l  

van beta l ing te  geven en  of  er  kwi j tscheld ing gaa t  komen,  waardoor h i j  echt  ie ts  doet  aan de 

s i tuat ie  en het  p robleem oplost .  Ook s t ructureel  na de z omer.  W e hopen de draad b innen 

maanden weer kunnen oppakken.  

Dan een vraag  aan de heer Van der  Stee ,  d ie  zegt  dat  de gemeente  best  in  f inanc iee l  zwaar 

weer te recht  za l  komen.  Al le  gemeenten doen da t .  Vandaag s taa t  in  het  F inanc iee le Dagblad 

een ar t ike l  daarover.  In  Den Haag hebben ze b i j  de afge lopen eers te  d ig i ta le  vergader ing 

afgesproken dat  het  co l lege een f inanc ië le  impactanalyse za l  gaan maken.  Dus waar 

meerkosten komen en waar minder inkomsten.  De vraag is  o f  wi j  dat  ook kunnen gaan doen.  

En heef t  de  wethouder F inanc iën ook een idee.  B i j  de Voor jaarsnota 2020 zou een  compleet  

overzicht  van oud voor n ieuw gegeven worden en  andere keuzes d ie  we zouden gaan maken.  

Die voor jaarsnota komt n ie t ,  a l thans n ie t  anders  dan met  een eenvoudige br ie f .  De vraag is  
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of  de wethouder de f inanc iee l  las t ige t i jden in  beeld kan brengen,  ook waar er  f inanc ië le  

ru imte zou zi jn .  Ik  kan een voorbeeld noemen.  W e zouden het  gemeentehuis  van Monster  

gaan s lopen.  Sloop kost  €  4.000.000,00 ext ra ten  opzichte van n ie t  s lopen.  Ik  zou me zomaar 
kunnen voors te l len dat  we onder d ruk daarvan  wat  anders zouden kunnen gaan denken.  

Aan mevrouw Gard ien heb ik  een vraag over  de bestemmi ngsplannen.  Er  is  gesproken over  

Westmade-Noord.  Er  z i jn  daar best  wel  heel  vee l  z ienswi j zen  over  ingediend.  W i l len we zo ’n 
bestemmingsplan vasts te l len ,  hoe gaan we dat  dan oplossen?  

En dan een vraag voor mi jnheer Sni jders .  Hi j  heef t  de moei l i jke s i tuat ie  op de mi l ieust raat  

aangegeven.  Maar in  Naaldwi jk  is  het  wel  heel  e rnst ig .  Daar s taan op een normale dag,  en 

zeker op  een zaterdag ,  to t  aan de ro tonde auto ’s  te  wachten.  De wacht t i j d  is  een,  twee of  
dr ie  uur .  Dat  l i jk t  me ook n ie t  echt  coronavr iendel i jk  om het  zacht  u i t  te  drukken.  De vraag is  

o f  erover  is  nagedach t  om dat  op een andere wi j ze te  doen,  zoals  met  reserveren  of  

a fspreken.  Naar ver lu id  i s  het  ze l fs  zo  dat  zaterdag om 15.00 uur  iedereen werd gezegd d ie  

twee uur  had gewacht  maar naar hu is  te  gaan,  omdat  het  vandaag a l lemaal  n ie t  meer zou 

gebeuren.  Ik  noem maar  een t i jds t ip ,  maar  wel  hadden mensen twee uur  gewacht  en kregen 

zi j  de mededel ing  dat  he t  jammer is  en dat  men d icht  was.  De vraag aan  de wethouder of  h i j  

dat  wat  anders en bete r  kan inzet ten .  

 

De heer Spaans:  Mi jn  vragen zi jn  zo ju is t  beantwoord.  

 

Wethouder Vreugdenhi l :  Voorzi t ter .  Ik  heb twee vragen gehad over  cu l tuur  en de GGD. De 

GGD maakt  ontzet tend veel  ext ra  kosten.  Ik  ga  s t raks voor u  het  bedrag per  week opzoeken.  

Dat  heb ik  namel i jk  e rgens op de computer  s taan ,  maar daar moet  ik  even de t i jd  voor  

nemen.  Het  z i jn  inderdaad schr ikbarend hoge kosten.  Terecht  na tuur l i jk .  

Dan over  cu l tuur .  W i j  kennen de aanvragen en  de s i tuat ie .  Ook daar is  veel  contact  mee.  

Waar wi j  kunnen helpen we onmidde l l i jk .  Ik  geef  een voorbeeld.  De Naald  heef t  wa t  

l iqu id i te i tsvragen gehad,  omdat  daar a l le r le i  act i v i te i ten nu p laatsvinden.  Die rekeningen 

moeten betaald worden.  Een bevoorschot t ing wordt  dan zonder meer  u i tgevoerd .  Aanstaande 

maandag is  de ambte l i jke werkgroep  bezig om ook a l  deze vragen even in  beeld te  brengen,  

op een r i j  te  ze t ten en dan komt er  ook r icht ing  de andere k le ine cu l tu re le  ins tant ies  een 

antwoord.  Dus dat  heef t  onze aandacht .  

 

Wethouder Varekamp:Voorzi t ter .  De vraag was of  het  u i ts te l  voor  verenig ingen helpt .  Het  is  

een eers te s tap van een  aanta l  s tappen d ie  we hebben kunnen zet ten .  Di t  konden we vr i j  

snel  doen.  Dat  hebben we gedaan.  Dat  b iedt  denk ik  lucht  b i j  de verenig ingen.  En dat  geef t  

ons en de verenig ingen t i jd  om even in  kaar t  te  b re ngen wat  de daadwerkel i jke impact  is .  En 

dat  is  nu natuur l i jk  nog n ie t  he lemaal  te  overzien,  omdat  het  ook afhankel i jk  is  van wanneer 

er  weer  a l  dan n ie t  gesport  kan worden.  U gaf  a l  aan dat  het  waarschi jn l i jk  een probleem is  

dat  z ich n ie t  a l leen nu voordoet ,  maar ook waar  op langere te rmi jn  ef fecten aan zi t ten.  

Omdat  we het  nog n ie t  he lemaal  overzien  hebben we een eers te s tap ge zet ,  het  u i ts te l len 

van de be taalverp l icht ing.  Van de maat regelen d ie  vo lgen houden we u u i teraard op de 

hoogte.  

 

Wethouder Van der  Stee :  Voorzi t te r .  In  aans lu i t i ng op mi jn  co l lega Sport  en Cul tuur  is  Den 

Haag inderdaad a l  bezig  met  een impactanalyse en zi j  is  daar ook a l  een  s tuk je  mee naar 

bu i ten gekomen.  Maar ook wi j  z i jn  ongeveer twee weken na de s ta r t  van de cr is is  a l  

begonnen met  een werkgroep d ie  d i t  ook gaat  voorbere iden.  W e hebben een le idraad hoe  de 

organisat ie  met  a l le  aanvragen en mai l t jes  om moet  gaan,  zoals  d ie  van de W OS. W i j  hebben 

een werkgroep onder mi jn  le id ing voor a l le  s teunmaatregelen,  waarb i j  we  a l le  aanvragen n u 

in  kaar t  brengen en daarb i j  een rode d raad proberen te  ontdekken voor d ie  impactanalyse.  

Die s temmen we ook  af  tussen Den Haag,  Del f t ,  Zoetermeer en W est land.  In  het  

wethoudersover leg  Financ iën delen we ook e lkaars  analyses.  Dat  moet  u i te indel i jk  le iden to t  

wat  e lk  co l lege en iedere raad voor z ichzel f  bes lu i t ,  want  n ie t  iedere  gemeente is  hetze l fde.  
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Zodra d ie  impactanalyse  er  is  za l  ik  d ie  graag met  u de len,  maar  d ie  hee f t  wat  t i jd  nodig.  Dat  

heef t  er  ook mee te  maken dat  we goed wi l len  u i tzoeken wat  de l andel i jke maatregelen zi jn  

en waar d ie  n ie t  he lpen.  Denk b i j voorbeeld aan cu l tuur .  De  maatregel  nu  helpt  voora l  de 

grote landel i jke organisat ies ,  maar n ie t  de  k le ine loka le organisat ies .  Zo is  het  ook b i j  

andere d ingen.  Er  z i jn  ook maatregelen waarvan  wi j  a ls  wethouders F inanc iën verwachten 

dat  de landel i jke maatregelen n ie t  he lemaal  dekkend zi jn .  W i j  moeten nu voorschieten  en de 

vraag is  ook of  wi j  a l les  terug gaan kr i jgen .  Al  d ie  d ingen worden b i j  e lkaar  gebracht .  Zodra 

de impactanalyse k laar  i s  en bespro ken door he t  co l lege in formeer ik  u  daarover.  Omdat  het  

een technisch verhaal  over  const ruct ies  is  hoop ik  dat  in  een raadsover leg f inanc iën in  jun i  

te  doen,  a ls  we e lkaar  weer mogen ontmoeten.  Ik  k i jk  daarnaar u i t .  Dan wi l  ik  ook dat  

moment  gebru iken om d ie ar t ike l  12-scan ook toe te  l ichten en daarvan een u i twerk ing  te  

geven.  Binnenkort  bespreekt  het  co l lege d ie  en d ie  ver ta len we dook door  in  de begrot ing ,  

een soort  van spoorboek jes.  Denk daarb i j  aan he t  productenboek.  Het  voorbeeld dat  de heer 

Dui jsens gaf  is  las t ig .  Bes lu i ten in  het  ver leden  genomen zi t ten n ie t  in  d ie  ar t ike l  12 -scan.  

Die scan gaat  over  de lopende begrot ing en  wat  wet te l i jk  en n ie t  wet te l i j k  verp l icht  is ,  

evenals  wat  je  eventueel  boven de  wet te l i jke norm doet .  Dus bepaalde bes lu i ten d ie  nog n ie t  

z i jn  u i tgevoerd zi t ten n ie t  in  dat  overzicht .   

W i j  maken a l les  in  orde voor dat  raadsover leg  f inanc iën en zodra er  meer te  ver te l len  va l t  

over  de impactanalyse komen we daarmee b i j  u  terug.  

 

Wethouder mevrouw Gard ien-Reinders :  Voorzi t te r .  Een vra ag over  het  bestemmingsplan 

Westmade-Noord.  Er  z i jn  inderdaad veel  z ienswi jzen op ingediend.  W i j  moeten vo ldoen aan 

de wet te l i jke hoorp l icht .  Niet  iedereen  wi l  z i jn  z ienswi j ze toe l ichten op een hoorzi t t ing,  maar 

we moeten mensen u i te raard wel  d ie  ge legenhe id b ieden.  Mocht  het  zo z i jn  dat  het  

bestemmingsplan ter  vasts te l l ing komt a ls  we nog n ie t  f ys iek b i j  e lkaar  kunnen komen 

moeten we even k i jken hoe we daarmee omgaan,  omdat  we u i te raard wel  zu l len moeten  

vo ldoen aan  d ie  hoorp l icht .  

 

Wethouder Sni jders :  Voorzi t ter .  De heer  Dui jsens heef t  een vraag geste ld  over  de 

mi l ieust raat  in  Naaldwi jk .  W i j  herkennen het  prob leem dat  het  zaterdags erg druk is  en ik  zou 

het  betreuren a ls  mensen teruggestuurd  worden.  Ik  geef  hen toch het  dr ingende advies om 

n iet  op zaterdag gebru ik  van d ie  mi l ieust raat  te  maken,  maar op maandagen to t  en met  

vr i jdagen is  er  voora l  op  de ochtenden vo ldoende capac i te i t  om afva l  kwi j t  te  kunnen.  Zel f  

heb ik  a fge lopen zaterdag afva l  i n  Monster  gesto r t .  Daar was het  a fge lopen zate rdag ze l fs  

erg rust ig .  Ik  za l  er  nog meer aandacht  aan besteden,  maar we kunnen n ie t  meer dan zes 

auto ’s  op het  p la teau  toestaan,  omdat  het  anders gewoon te  d ruk wordt  en mensen te  veel  in  
de weg lopen en e lkaar  te  d icht  naderen.  

 

De voorzi t te r :  Dr ie  mensen wi l len naar  aan le id ing van de  beantwoord ing nog wat  vragen,  de 

heren Hof land,  Dui jsens en Keizer .  

 

De heer Hof land:  Voorzi t ter .  W e zi t ten in  een b i j zondere s i tuat ie  en we merken denk ik  

a l lemaal  dat  het  s to f  langzaam maar zeker  een beet je  is  neergedwarre ld .  En er  z i jn  ee n  hele 

hoop vragen over  spor tverenig ingen en cu l tuur inste l l ingen.  Ik  zou in  ieder  geval  de vraag 

wi l l en s te l len dat  wi j  b i j  voorbaa t  nu even u i tsp reken dat  geen van d ie  verenig ingen nu om 

mag va l len zonder dat  w i j  met  z i jn  a l len ons over  mogel i jke op loss in gen hebben gebogen.  Ik  

denk dat  dat  een s ignaal  is  dat  we moeten afgeven.  Dat  we ons u i te rs te best  moeten doen 

om al  d ie  verenig ingen e r  momenteel  doorheen te  s lepen.  Dus ik  zou g raag d ie  bevest ig ing 

van de wethouders wi l len hebben d ie  daarvoor verantwoord el i jk  z i j n .  

Als  het  om de p lannen gaat  z i jn  er  vo lgens mi j  een heleboel  beeldschermen op het  

gemeentehuis  d ie  misschien nog te  gebru iken zi jn .  Dus mogel i jk  is  daar  wat  in  te  sch ipperen 

a ls  d ie  daar nog zomaar  s taan.  
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En dan nog een  derde vraag over  een heel  concreet  p lan.  Volgens mi j  komt er  nog een 

bestemmingsp lan in  Naa ldwi jk  aan,  b i j  F lo r iëndaal  Oranje tu in .  W anneer  verwachten we dat?  

 

De heer Keizer :  Naar aanle id ing van  de opmerk ing van wethouder Van der  Stee over  het  

raadsover leg f inanc iën,  waar we met  e lkaar  komen te  spreken over  f inanc ië le  pos i t ies  en dat  

soor t  zaken ,  wi l  ik  e rvoor p l e i ten om dat  in  een vergader ing van de  commiss ie EFO te  doen.  

Dat  is  een fo rmele commiss ie.  Di t  gaat  v ind ik  verder  en hee f t  een g rote  impact  op de 

gemeente.  Ik  wi l  namens mi jn  f ract ie  de oproep doen om die d iscuss ie n ie t  in  het  

raadsover leg f inanc iën te  la ten p laatsvinden,  maar in  een openbare vergader ing van de 

commiss ie EFO.  

 

De heer Dui jsens :  Naar aanle id ing van  wat  de heer Van der  Stee  heef t  aangegeven vraag ik  

me af  o f  dat  wel  goed gaat .  Nu zou per  week bekeken kunnen worden wat  de f inanc ië le  

impact  van a l les  is ,  i n  p laats  van daarmee to t  jun i  te  wachten.  De f inanc ië le  impact  is  ook 

weer be langr i jk  en wat  je  ext ra kunt  doen wat  je  nu nog n ie t  doe t .  Is  er  ru imte? Als  raa ds l id  

zou ik  graag meer wi l len  s turen,  dat  we heel  ko r t  op de bal  z i t ten.  Nodige  maatregelen 

moeten ru imhart ig  bekeken worden en dat  moeten we a l t i jd  doen in  het  be lang van onze  

inwoners en ondernemers,  dat  we b i j t i jds  z ien wat  de gevolgen daarvan zi jn .  Nu  breekt  nood 

wet ,  maar s t raks is  er  geen nood meer en is  de  wet  er  weer ,  b i j  wi j ze van spreken.  Dus we 

moeten er  even op bedacht  z i jn  da t  we op dat  punt  de vinger aan de pols  houden.  

En ik  heb nog een  opmerk ing over  dat  wekel i jkse overzicht  dat  we kr i jgen.  Dat  wordt  s teeds 

korter ,  wat  lud ieker  en minder concreet .  Bestaa t  er  z icht  op de hoeveelheid zzp’ers  d ie  z ich 
inmiddels  hebben gemeld voor  een ondersteuning? Als  het  zo b l i j f t  is  het  de bedoel ing dat  

zzp’ers  de b i js tand ingaan.  De vraag  is  o f  daarop a l  z i cht  is .  Overa l  is  te  lezen da t  de 

€  1 .600.000.000,00  d ie  het  Ri jk  daarvoor heef t  u i tget rokken lang n ie t  genoeg is  om a l le  

gemeenten een op een de vergoeding te  kunnen geven.  Dat  hee f t  de wethouder ons 

aangegeven.  Daar in  za l  waarschi jn l i j k  een h iaat  z i t ten.  De vraag is  o f  he t  Ri jk  dat  dan  

u i te indel i jk  wi l  aanvul len .  Er  wordt  nu over  gesproken en iedereen i s  daarover erg 

opt imis t isch ,  maar wi j  a l s  gemeente moeten daar  natuur l i jk  best  wat  voorzicht iger  mee zi jn .  

 

De voorzi t te r :  Gelet  op het  aanta l  vragen met  een f inanc iee l  karakter  geef  ik  a ls  eers te het  

woord aan de wethouder  d ie  het  minst  te  verdelen heef t ,  de wethouder F inanc iën.  

 

Wethouder Van der  Stee :  Ik  reageer  a ls  eers te op de heer Keizer .  Ik  heb  het  over  twee 

d ingen gehad.  Ik  kan me voors te l len dat  het  b i j  het  t rekken naar  de commis s ie EFO, dat  het  

voora l  gaat  om de impac tanalyse en n ie t  om de technische kant  van de  a r t ike l  12 -scan.  

Anders hoor ik  dat  graag .  De impactanalyse kunnen we,  a ls  de raad dat  wi l ,  ook door de 

commiss ie EFO la ten behandelen.  Daar heb ik  geen enkel  bezwaar teg en.  

Of  de raad de a r t ike l  12 -scan,  met  a l le  techniek,  ook door de commiss ie EFO wi l  la ten  

behandelen hoor ik  dan  nog wel  graag.  Dat  zou ook door  het  raadsover leg f inanc iën kunnen,  

zeker omdat  we nu  een voor jaarsnota hebben waarb i j  d ie  nu nog n ie t  gaat  spel en,  maar dat  

pas een opmaat  is  voor  de la ter  komende begrot ing.  

Dan de impactanalyse.  De heer Dui jsens wi l  nu a l  een aanta l  d ingen doen.  In  de n ieuwsbr ie f  

is  vermeld,  hetgeen ook is  gecommuniceerd,  dat  de gemeente b i j  mensen n ie t  za l  invorderen  

a ls  z i j  n ie t  beta len.  Ook n ie t  de huren en  andere d ingen,  zodat  de bet ref fende par t i jen,  ook 

de sportverenig ingen in  d i t  geval ,  n ie t  in  de  prob lemen komen.  Het  co l lege is  voora l  bezig 

om te zorgen dat  de  boe l  zo goed mogel i jk  doordraai t ,  denk aan onderwi j s ,  zorg  en h et  

bedr i j fs leven ,  waar de heer Varekamp b i j  tu inders  bezig is .  W e wi l len dat  de boel  zo goed 

mogel i jk  doordraai t ,  daar  l ig t  de meeste e f for t  op.  Ondertussen proberen we a l le  vragen te  

verzamelen.  Er  z i jn  bedr i jven d ie  a ls  eers te de zorg hebben om dingen te  bedenken en te  

regelen en zich la ter  dan nog zorgen maken over  ie ts  dat  nog b i j  de gemeente openstaat .  Op 

d i t  moment  hoeven ze dus n ie t  te  beta len.  
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Ik  denk dat  het  nu a l  haalbaar is  om in  mei  met  d ie  impactanalyse k laar  te  z i jn .  Mocht  d ie  a l  

wel  k laar  z i jn ,  dan wi l  ik  best  naar de commiss ie  EFO komen.  Maar ik  ben bang dat  we 

daarop samen met  a l le  par t i jen een goede analyse moeten doen en pas in  jun i  voor  het  eers t  

daarmee kunnen komen.  Mocht  he t  eerder  z i jn ,  dan kom ik  graag.   

Het  z i t  er  ook in  dat  we jur i d isch moeten k i jken wat  wel  kan.  Als  je  het  voor  de een doet ,  dan 

moet  je  het  ook voor de ander doen.  Gel i jke monniken,  ge l i jke kappen.  We kunnen n ie t  

zeggen da t  de ene veren ig ing het  wel  k r i jg t  en de  andere n ie t .  En we hebben h ier  in  

West land te  maken met  zo’n dr iehonderd verenig ingen.  
Ook moeten we k i jken hoe je  omgaat  met  huren voor accommodat ies.  Maar we hebben ook te  

maken met  verenig ingen d ie  n ie t  b i j  de gemeente  huren,  maar ergens anders.  W e hebben 

ook met  subs id iecontracten te  maken en hoe ga  je  daa rmee om? Denk ook aan een 

zwembad,  dat  nu geen leszwemmen heef t ,  maar  wel  kosten heef t  en daarvoor subs id ie  kr i jg t .  

Er  z i t  een heleboel  haken en ogen aan en e r  is  t i jd  nodig om d ie goed in  beeld te  brengen.  

We k i jken ook wat  andere gemeenten doen,  zoda t  je  dadel i jk  een zo goed mogel i jk  

impactanalyse kunt  doen,  waarb i j  ook een goed onder bouwd voors te l  naar  de raad komt ,  

waar in  het  co l lege een voors te l  doet  met  een  aanta l  keuzen.  W eet  wel  dat  de inschat t ingen 

d ie  we op d i t  moment  a ls  wethouders F inanc iën van de Haaglandengemeenten maken b i j  

deze cr is is  a l  va r iëren van  € 2.000.000,00  to t  €  8.000.000,00.  Ik  zeg  n ie t  dat  wi j  op dat  hoge 
bedrag zi t ten,  maar je  hebt  het  n ie t  over  een paar ton.  Het  loop gauw in  de hoge bedragen.  

Ten aanzien  van zzp’ers  is  het  laats te dat  mi j  bekend is  dat  er  zo ’n  bee t je  twaal fhonderd 
aanvragen zi jn ,  maar misschien kan mi jn  co l lega Ab ee daarover wat  meer zeggen,  omdat  h i j  

er  vo lgens mi j  meer over  heef t  gehoord .  W e weten wel  dat  inderdaad het  groots te deel  na d ie  

t i jd  het  r is ico loopt  om in  de b i js tand terech t  te  komen.  Hoeveel ,  dat  is  maar een  schat t ing en 

hangt  a f  van wat  voor  maatregelen dadel i jk  op 21 apr i l  bekend worden gemaakt  door het  

kabinet .  Mag men weer aan de s lag,  kan de economie weer wat  gaan draaien,  o f  duur t  het  

dadel i jk  nog een maand langer .  Als  het  nog een maand langer is ,  dan loopt  de impact  

behoor l i jk  op.  

We k i jken ook b i jvoorbeeld naar onze inkomsten .  Ui t  een  vor ige cr is is  weten we dat  we op  

een gegeven moment  te  maken hadden met  fa i l l i ssementen en par t icu l ieren d ie  hun ozb n ie t  

meer betaalden,  omdat  z i j  het  ge ld n ie t  meer had den.  Als  dat  b i j voorbeeld 5% is  praat  je  ook 

weer over  een mi l joenenbedrag van ron d de € 1.200.000,00 to t  €  1.500.000,00.  Het  loopt  
snel .  Dat  wi l len we zorgvuld ig  doen.  Dus d ie  impactanalyse met  a l  d i t  soor t  punten wi l  ik  

graag goed voorbere iden en ik  hoop dan g raag op een goede d iscuss ie met  u  in  een 

vergader ing van de commiss ie EFO, i k  denk in  jun i .  Mocht  het  eerder  z i jn ,  dan laat  ik  het  

zeker weten.  Maar ik  denk dat  dat  mi j  ie ts  te  snel  is .  

 

Wethouder Abee:  De c i j fers  d ie  ik  ken zi jn  van een aanta l  dagen geleden,  en toen was het  a l  

twaal fhonderd.  He t  aanta l  nam in  hoog tempo toe.  Ik  s te l  voor  dat  we he t  actue le geta l  in  het  

vo lgende coronavers lag opnemen.  Als  u het  eerder  wi l t  weten wi l  ik  het  morgen ook 

navragen,  maar ik  neem aan dat  het  n ie t  zo spannend is  voor  de kor te  termi jn .  

 

Wethouder mevrouw Gard ien-Reinders :  Voorzi t te r .  Ik  kan  op d i t  moment  geen antwoord 

geven op de vraag wanneer het  bestemmingsplan Flor iëndaal  Oranjetu in  k laar  is .  Het  gaat  

om een beperkt  aanta l  woningen.  Ik  weet  ook n ie t  o f  het  per  se via  een bestemmingsplan of  

op andere wi j ze  geregeld gaat  worden.  Ik  ga  dat  v oor  u  na en za l  u  dat  nog schr i f te l i jk  la ten 

weten.  Ik  heb  dat  op d i t  moment  n ie t  paraat .  

Verder  ga f  u  ie ts  aan  over  beperk ingen d ie  het  thu iswerken met  name b i j  

bestemmingsplanjur is ten en s tedenbouwkundigen .  Momenteel  bek i jken le id inggevenden of  

een of  twee mensen d ie  voor een bepaald p lan  een bepaalde appl icat ie  nodig hebben op het  

gemeentehuis  terecht  kunnen of  dat  anderszins te  regelen is ,  met  inachtneming van a l le  

regels  d ie  daarb i j  horen.   
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5.  VOORSTEL TOT VASTSTELLING VAN HET BESTEMMINGSPLAN LINGE 22 TE  

NAALDWIJK 

 

Mevrouw Vermeer-de Smi t :  Voorzi t te r .  Een  pr ima p lan dat  keur ig  past  naast  d ie  bestaande 

bungalow.  W at  het  CDA West land betref t  is  d i t  een hamerstuk voor de raadsvergader ing.  

 

De heer Voskamp: Goedenavond.  Inderdaad is  het  ook wat  ons  betref t  ee n goed p lan.  W e 

hebben nog één vraag  over  de  sp l i ts ing van kavels ,  dat  je  nu wat  vaker dan eerder  voorb i j  

z ie t  komen.  Onze vraag  is  hoe groot  o f  k le in  een  perceel  mag zi jn  om het  te  kunnen sp l i tsen.  

Verder hebben wi j  geen toevoegingen en is  het  wat  ons bet ref t  akkoord  voor verdere 

u i tvoer ing.  

 

De heer Zuyderwi jk :  Goedenavond.  W e hebben de locat ie  bekeken en d ie  l ig t  in  het  

Woerdblok.  Het  p lan pas t  pr ima in  de omgeving daar,  dus wat  ons betre f t  mag d i t  een 

hamerstuk zi jn .  

 

Wethouder mevrouw Gard ien-Reinders :  Voorzi t te r .  Er  z i jn  n ie t  echt  r icht l i jnen voor hoe groot  

o f  k le in  een kavel  kan zi jn .  Dat  is  echt  maatwerk en afhankel i jk  van de locat ie ,  de onts lu i t ing 

van het  perceel  en de  oml iggende bebouwing.  Daar word t  a l lemaal  naar  gekeken.  Hoe het  

verkeerskundig z i t  en of  de waterparagraaf  k lopt .  Al les  moet  k loppen,  maar er  is  n ie t  echt  

een min imumeis  voor hoe groot  een kavel  moet  z i jn .  Dat  wordt  per  geval  bekeken.  

 

De voorzi t te r :  Er  is  geen behoef te  aan een  tweede termi jn ,  zodat  mi jn  conc lus ie  is  dat  het  

voors te l  a l  hamerstuk doorgaat  naar de raadsvergader ing.  Ik  z ie  kn ikkende bewegingen op  

het  scherm, zodat  a ldus is  bes loten.  

 

6.  VRAGENRONDE 

 

De voorzi t te r :  Vanwege de hoeveelheid  vragen la ten we de vragenste l lers  de vragen s te l len,  

de wethouder beantwoordt  d ie  en dan  kan e r  desgewenst  nog een  verhelder ingsvraag van de 

vragenste l le r  komen.  Daarna vo lgt  nog een  react ie  van de  wethouder en daarmee is  de vraag 

dan afgedaan.  

Als  eers te ga ik  naar de heer Spaans van GroenL inks voor de  vragen over  de Vruchtwal  

Voswi jckst raat  in  Monster .  Aan u  het  woord.  

 

De heer Spaans:  Ik  heb  deze vragen t i jd ig  ingediend en gezien uw verzoek za l  ik  mi j  

beperken to t  de vragen.  

Waarom zet  de gemeente een enquête u i t  terwi j l  er  a l  een oploss ing is  gevonden ,  namel i jk  

buurtbewoners d ie  wi l l en vegen en de ro tzooi  wi l len opru imen ? 

Waarom wi l  de  gemeente overwegen om gezonde en vo lwassen bomen te  gaan kappen? 

Bomen d ie  daar a l  jaren lang in  de s t raat  s taan.  

Waarom worden gedurende het  spel  de spel regels  veranderd? Er is  een enquête ,  maar 

u i te indel i jk  z i jn  twee adressen afgeval len.  W aarom is  dat  gebeurd?  

En waarom word t  n ie t  gehandeld vo lgens  ar t ike l  4 :11 van  de APV ? 

Aanvul lend  heb ik  nog een vraag,  maar ik  wacht  eers t  even de beantwoord ing van de 

wethouder a f .  Dank u we l ,  voorzi t ter .  

 

Wethouder Sni jders :  Er  i s  een vraag geste ld  waarom het  co l lege daar  de bomen wi l  gaan 

roo ien.  Zoals  u misschien weet  z i jn  e r  u i t  de omgeving b r ieven  naar de  gemeente gestuurd.  

Gezegd is  dat  e r  ontzet tend veel  over last  van deze bomen is  en  is  verzocht  o f  deze 

weggehaald kunnen worden.  Vervo lgens hebben we een aan ta l  bewoners gesproken en 

kregen we tegenstr i jd ige  ber ichten.  De ene bewoner wi lde de  bomen behouden en de andere 

n ie t .  Die wi lde ze weg hebben en n ieuwe bomen.  Om daar  u i t  te  kunnen komen hebben we 
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bes loten om in  de bet ref fende s t raat  een  enquête te  houden,  omdat  we geen unaniem 

antwoord en  ook geen unanieme oploss ing hadden.  

Vervo lgens is  de enquête gehouden.  De bomen s taan in  een recht  deel  van de 

Voswi jckst raat .  W e hebben de br ieven verspre id in  de omgeving  en pe r  abuis  z i jn  n ie t  a l leen 

de Voswi jckst raat ,  maar ook b i j  het  laats te s tuk je  Voswi jckst raat  om de  hoek waar de bomen 

n iet  s taan ook br ie ven in  de bus gedaan.  Dat  z i jn  de nummers 28,  30 en  32.  De Ruysda el  

heef t  ook geen b r ie f  gehad,  omdat  in  pr inc ipe a l leen mensen last  van de bomen hebben d ie  

er  wonen o f  d ie  erop k i jken.  Dat  hebben we daarna gewogen.  In  dezen is  het  las t ig  dat  

v i j f t ien  bewoners voor het  kappen van de bomen zi jn ,  voor  he t  behoud van de bomen zi jn  

der t ien  s temmen voor.  Verder  is  er  één b lanco s tem en één persoon hee f t  geen react ie  

gegeven.  

Vervo lgens is  een in te rne d iscuss ie gevoerd en i s  gezegd de  mening van  de burgers  ser ieus 

te  wi l len nemen,  ook a l  i s  het  een k le ine meerderheid.  Bes loten  is  conform de r icht l i jnen een 

roo ivergunning aan te  vragen.  Dan handelen we exact  vo lgens onze voorschr i f ten.  

Vervo lgens is  d ie  roo ivergunning gepubl iceerd en za l  de  kapvergunning ver leend  gaan 

worden.  Vervo lgens kunnen bewoners bezwaar en beroep aantekenen.  

Ik  ben nu a lweer door  een aanta l  andere  mensen u i t  d e Voswi jckst raat  benaderd en zi j  z i jn  

fe l  tegen de kap van deze bomen.  Dus ik  verwacht  zomaar b i j  het  houden van weer een 

enquête dat  er  1% tot  2% meer voor dan tegen i s .  Het  maakt  het  wel  heel  las t ig  om d i t  soor t  

enquêtes te  houden waarvan de u i ts lag in  e venwicht  is  met  50% voor en 50% tegen.  

Als  de kapvergunning wordt  ver leend zu l len we n ie t  d i rect  to t  kappen overgaan.  W e zul len 

ser ieus met  de bezwaren en bezwaarschr i f ten omgaan.  Als  d ie  du ide l i jk  z i jn  za l  ik  de u i ts lag  

r icht ing de raad  terugkoppelen.  Da arna zu l len we de bomen a l  dan n ie t  kappen.  

 

De heer Spaans:  Voorzi t ter .  De  over last  van deze bomen beperkt  z ich to t  dr ie  weken per  

jaar .  W e gaan nu vo ls t rekt  gezonde bomen kappen of  roo ien.  Dat  voornemen is  er  op bas is  

van dr ie  weken over last  per  jaar .  No ta bene hebben de bewoners van de  Voswi jckst raat  ze l f  

aangegeven gedurende d ie  dr ie  weken  voor  een oploss ing te  zorgen,  namel i jk  om dagel i jks  

te  vegen.  Het  is  toch werkel i jk  van de  id io te dat  we gezonde bomen gaan kappen,  omdat  er  

dr ie  weken per  jaar  een paar appel t jes  u i t  va l len .  Di t  is  echt  W est land op zi jn  smals t .  De 

vraag is  o f  deze wethouder h iermee op een  andere manier  kan omgaan.  De kapwoede d ie 

deze meneer  keer op keer bezigt  is  van de gekke.  

 

Wethouder Sni jders :  Mi jnheer Spaans.  Een jaar  ge leden is  een dr ingend verzoek gekomen 

om de bomen h ier  weg te  ha len.  Toen hebben we heel  du ide l i jk  aangegeven dat  bewoners 

hun verantwoord ing moeten nemen en ze l f  de s t raat  moeten schoonmaken.  Toen is  op een 

gegeven moment  gezegd de gemeente l i jke veegwagen ext ra d oor  deze s t raat  te  la ten gaan.  

Vervo lgens ben ik  keer  op keer door een  groep bewoners u i t  de s t raat  benaderd,  omdat  z i j  

zoveel  over last  van  de bomen hebben en d ie  n ie t  meer wi l len,  zoda t  z i j  ze weg wi l l en la ten 

halen.  Ui te indel i jk  is  de druk groot  geworden  en toen heb ik  heel  du ide l i j k  tegen het  

ambte l i jk  apparaat  gezegd een enquête te  houden,  aan de hand waarvan een bes lu i t  te  

nemen was.  Vandaar dat  we toen ook gezegd hebben de bomen absoluut  n ie t  te  roo ien a ls  

een meerderheid voor behoud is .  Maar is  er  ee n  meerderheid voor  kap,  dan zu l len we na de 

eers te s tap ook de tweede s tap moeten zet ten.  En a ls  u  vraagt  o f  ik  het  f i jn  v ind dat  deze 

bomen weggaan zeg ik :  u i teraard n ie t .  

 

De voorzi t te r :  Dan hebben we deze vraag  afgehandeld.  

 

De heer Keizer :  Voorzi t ter .  Ik  had mi jn  hand opgestoken.  

 

De voorzi t te r :  W i j  hadden afgesproken dat  de  vragenste l ler  de vraag  zou  s te l len,  waarna de 

wethouder zou  antwoorden.  De vragenste l ler  zou  nog een toe l ichtende vraag kunnen s te l len,  
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waarna de wethouder weer kan antwoorden,  waarna de vraag afgedaan is .  Dus dat  is  he t  

s t ramien dat  ik  even vo lg.  

 

De heer Keizer :  Zo had i k  het  n ie t  begrepen.  

 

De voorzi t te r :  He t  is  erg  las t ig  om b i j  der t ien  vragen een heel  debat  te  gaan doen.  Het  is  een 

rondvraag en geen debat .  

 

De heer Keizer :  Een mededel ing is  normaal  ook heel  kor t ,  en ik  heb  net  dr ie  kwart ie r  naar  

wethouders met  medede l ingen zi t ten lu is teren.  A ls  we op deze manier  gaan vergaderen moet  

er  wel  de  ru imte zi jn  om te kunnen vergaderen .  Want  anders z ie  ik  d ie  antwoorden wel  op 

schr i f t  tegemoet .  

 

De voorzi t te r :  He t  is  een  rondvraag.  En een rondvraag is  een vraag en  antwoord en  geen 

debat .  Ik  geef  nu  het  woord aan de heer Dui jsens van W est land Verstandig inzake he t  

p le in t je  Voorst raat  Poeld i jk .  

 

De heer Dui jsens :  Bedankt .  Het  p le in t je  aan de Voorst raat  heef t  me wel  vaker 

beziggehouden.  Een aan ta l  bewoners be lde de heer V an Veen van GBW  en onze par t i j  om 

daar een keer ter  p lekke  rond te  gaan lopen.  Een aanta l  zaken is  n ie t  u i tgevoerd .  Die heb ik  

ook in  de vraag genoemd. Ik  za l  ze n ie t  opsomme n, de wethouder heef t  ze kunnen lezen.  De 

vragen zi jn  heel  s impel .  Z i jn  de werkzaamheden naar z i jn  oordeel  op d i t  moment  gereed? Zo 

nee,  wat  wordt  er  dan nog u i tgevoerd? En zo ja ,  welk  deel  van het  budget  is  nog over  en 

waarom zi jn  d ie  werkzaamheden n ie t  m eegenomen? W ant  het  l i jk t  wel  o f  er  een e inde aan de 

werkzaamheden is .  De tweede vraag is  o f  de wethouder a lsnog bere id is  om een en ander op 

kor te  termi jn  u i t  te  la ten  voeren a ls  er  nog  ie ts  u i tgevoerd moet  worden.  

 

Wethouder Sni jders :  Voorzi t ter .  De werk zaamheden zi jn  nog n ie t  to t  de laats te puntkomma 

afgerond.  W at  moet  er  nog gebeuren? Bi j  de bomen moeten nog g ie t i j ze ren boomroosters  en  

boomkorven geplaats t  worden.  Er  moeten nog wat  k le ine hers te lwerkzaamheden aan het  

s t raatwerk p laatsvinden.  En,  jammer genoeg,  door de ve le kabels  en le id ingen kan er  één 

boom niet  in  de  ondergrond worden afgebroken .  

Vervo lgens heef t  u  een vraag over  de l ichtmasten geste ld .  Er  is  in  het  ve r leden afgesproken 

dat  a l leen de l ichtmasten op het  dorpsple in  vervangen zouden worde n en n ie t  de andere  

l ichtmasten.  

Hoeveel  budget  e r  nog over  is  weet  ik  n ie t  en kan ik  voor  u  nagaan.  Deze werkzaamheden 

moeten op kor te  te rmi jn  ook afgerond worden.  

 

De heer Dui jsens :  Ik  begr i jp  dat  de wethouder n ie t  kan zeggen hoeveel  budget  er  over  is .  D ie  

lantaarnpalen zi jn  best  wel  zonde.  Het  z i jn  sch i t terende oud -Hol landse lantaarnpalen.  Een 

s tuk je  verder ,  even van het  p le in  af ,  s taan  er  lan taarnpalen van 1950.  Zou u daar nog eens 

even naar kunnen k i jken  om d ie mensen daar een p lezie r  te  doen dat  het  e r  a l lemaal  wat  

leuker u i tz ie t?  En  ik  heb  u n ie ts  horen zeggen over de doorgang vanaf  he t  parkeerte rre in  van 

de Jumbo naar de Voors t raat .  Daar zou een  doorgang komen en daar s taat  nu een 

lantaarnpaal .  Het  is  nu fys iek onmogel i jk  om er  anders dan te  voet  doo rheen te  gaan.  

 

Wethouder Sni jders :  Voorzi t ter .  Er  z i jn  twee vragen geste ld  over  de l ichtmasten in  de 

omgeving.  To t  nu toe is  a fgesproken a l leen l ichtmasten op het  p le in… ik  za l  nog  nagaan 
hoeveel  budget  er  over  i s .  Maar  laat  ik  gewoon eers t  even de f inanc iën goed op een r i j  

zet ten  voordat  ik  verder  wel  o f  geen toezeggingen kan doen.  

De doors teek r icht ing de  Jumbo heef t  to t  nu  toe n ie t  in  de p lannen geze ten.  Ik  za l  met  de 

afde l ing over leggen,  maar to t  nu toe is  het  p lan  dat  is  a fgesproken ook zo u i tgevoerd.  Ik  
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snap best  dat  er  nog heel  veel  andere zaken kunnen gebeuren,  maar da t  z i jn  n ie t  de 

afspraken d ie  in  het  ve r leden h ierover  gemaakt  z i jn .  

 

De voorzi t te r :  Ik  ga naar  de heer Dui jsens voor een vraag over  de Monste rseweg in  ’s -

Gravenzande.  

 

De heer Dui jsens :  Hierover  hebben we a l  eerder  vragen geste ld ,  d ie  op de bekende verbale 

wi j ze  is  beantwoord.  Nu heef t  de rechtbank een u i tspraak gedaan en he t  is  schokkend om te 

z ien wat  h ier  a l lemaal  aan de hand is .  De gemeente heef t  een b l i jkbaar ins tab ie l  gebouw 

la ten s taan,  vergund of  n ie t  ve rgund.  

We hebben een aanta l  v ragen.  In  hoeverre wordt  h ier  in tern  ie ts  aan gedaan ? De wethouder  

kan k i jken of  op deze wi j ze moet  worden doorgegaan.  

Dan de tweede vraag .  Is  er  aanle id ing om bewoners d ie  d i t  is  overkomen a l le  gemaak te 

kosten te  vergoeden? Wel iswaar heef t  de rechtbank in  afwi jk ing van wat  gebru ike l i jk  is  een 

f ikse kostenvergoeding toegewezen,  maar d ie  mensen hebben veel  meer  kosten moeten 

maken om “hun recht”  te  verzoeken en te  verkr i j gen.  

De derde vraag is  a l  beantwoord,  omdat  het  co l lege verder  u i ts te l  heef t  gevraagd.  Reageer 

nou b innen de door  de rechtbank geste lde termi jn .  In  hoeverre  wordt  er  nu wel  adequaat  

gereageerd r ich t ing bezwaarmakers en welke ac t ie  gaat  het  co l lege  verder  ondernemen ? 

Nogmaals ,  houd a ls jeb l ie f t  de termi jn  aan zoals  de rechter  d ie  aangeef t .  En vandaag hebben 

d ie  mensen b l i jkbaar een br ie f  gehad da t  het  co l lege vraagt  om verder  u i ts te l .  Maar d ie  

termi jn  was twaal f  weken en acht t ien weken heb t  u  aangeboden.  Binnen de t i jd  waarb innen 

het  moet  gebeuren .  

 

Wethouder Sni jders :  Voorzi t ter .  Zoals  u weet  ver leent  de gemeente  ve le  

omgevingsvergunningen.  Bi j  de meeste komen er  geen bezwaren  en b i j  sommige wordt  e r  wel  

een bezwaar ingediend.  In  d i t  geval  is  dat  ook gebeurd en dat  betekent  gewoon dat  he t  na der 

onderzocht  wordt .  Inc identeel  komt het  voor  da t  een adviserend of  rechtsprekend orgaan to t  

een ander oordeel  komt.  U heef t  ze l f  de s tukken ook opgestuurd en hee f t  gewoon gezien da t  

het  een heel  gecompl iceerde zaak is .  

Het  co l lege en ambtenaren hebben het  gewogen.  De rechtbank kwam er  in  eers te ins tant ie  

ze l f  n ie t  u i t  en hee f t  nog  een externe gevraagd,  Stap Advies,  om h ie rover  een advies te  

geven.  Dat  advies hee f t  de rechtbank gevolgd.  Zoals  u weet  s taa t  er  nog  een jur id ische 

procedure open,  ook door de gemeente.  Vandaar dat  we nader k i jken om a l  dan n ie t  hoger 

beroep aan te  tekenen.  

Er  is  u i ts te l  gevraagd en  dat  heef t  de  rechtbank n ie t  ve r leend.  Begin vo lgende week heb ik   

in tern met  ambtenaren een gesprek over  hoe deze zaak in  e lkaar  z i t  en welke vervo l gstappen 

we gaan zet ten .  Maar d ie  z i jn  nu  nog n ie t  bekend.  

 

De heer Dui jsens :  Nog een nabrander.  Kan de wethouder ons verbaal  ber ichten wat  h iermee 

gaat  gebeuren?  

 

Wethouder Sni jders :  Akkoord.  Ik  za l  in  de  commiss ievergader ing een mededel ing doen over  

de vervo lgprocedure en  welke rechtsmiddelen we wel  o f  n ie t  gaan gebru iken.  

 

De voorzi t te r :  Dan kom ik  b i j  rondvraag 4 van W est land Verstandig over  het  a fs lu i ten van de 

Zwartendi jk .  

 

De heer Dui jsens :  Het  s te l len van de vraag heef t  het  ha lve probleem al  opgel ost .  W est land 

In f ra  heef t  ber icht  da t  bestemmingsverkeer wel  kan doorgaan.  De laats te vraag b l i j f t  a l leen  

nog over ,  wa t  mi j  t r iggerde.  Het  a fs lu i ten van wegen is  best  een gevoel ig  punt .  Zeker in  deze 

voor jaarsper iode a ls  sommige bedr i jven goed bere ikbaar moe ten zi jn .  Waarom word t  op deze 

wi j ze ,  te le fon isch kor t  van tevoren,  gecommuniceerd dat  werkzaamheden d ie  a l  lang tevoren 
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voorzien waren ,  worden u i tgevoerd .  W aarom wordt  het  n ie t  be ter  ingepland,  dat  mensen het  

beter  weten en eenieder  z ich daar beter  op kun nen voorbere iden.  Nu zie  je  dat  a ls  je  de 

vraag s te l t  dat  we bestemmingsverkeer a lsnog gaan inpassen.  In  hoever re heef t  de 

wethouder daar gr ip  op en in  hoeverre wis t  h i j  wat  er  zou gaan gebeuren?  

 

Wethouder Sni jders :  De heer Dui jsens heef t  een aanta l  v rage n geste ld  over  deze gas le id ing 

d ie  de Zwartendi jk  moet  passeren.  U hee f t  aangegeven dat  de meeste problemen nu over  

z i jn ,  omdat  het  bestemmingsverkeer  voor lop ig b i j  het  tu incentrum kan komen.   

Waarom deze p lanning? Deze werkzaamheden s tonden eers t  la te r  in  het  jaar  in  de p lanning .  

Maar op  verzoek van de pol i t ie  en de hulpd iensten zi jn  deze werkzaamheden naar voren 

gehaald.  De pol i t ie  en de hulpd iensten hebben aangegeven da t  het  nu  minder  druk is  op de  

Zwartendi jk ,  maar ook dat  er  veel  minder jeugd op weg is  naar school .  Z i j  hebben W est land 

In f ra  verzocht  om de  werkzaamheden naar voren  te  ha len.  Vandaar dat  deze werkzaamheden 

in  een s t roomversnel l ing  terecht  z i jn  gekomen.  Ze s tonden a l  eerder  gepland,  maar in  een 

la ter  s tad ium.  

 

De voorzi t te r :  Dan ga ik  naar rondvraag  5 van wederom W est land Verstandig over  een 

bes l iss ing op een aanvraag omgevingsvergunning.  

 

De heer Dui jsens :  Heel  sympath iek wat  het  co l lege wi l  om heel  kor te  bes l iss ingstermi jnen 

aan te  geven.  Dat  werd me door iemand toegestuurd d ie  zegt  ‘ zo ’n  idee  is  ook leuk,  want  e r  

z i t  een b i j lage b i j  dat  de  gemeente a l leen ze l f  ve rgunningen aanvraagt  om werkzaamheden 

ui t  te  voeren. ’  Ook belangr i jk  b innen k le ine en g rote bedr i j ven om werk te  kr i jgen,  maar het  
mag natuur l i jk  n ie t  zo zi jn  dat  d ie  kapvergunning en even snel  b innen dr ie  weken ver leend 

gaan worden.  Ook een kapvergunning is  een omgevingsvergunning .  

De vraag is  in  hoeverre h ier  toch echt  heel  ve rs tandig mee word t  omgegaan en word t  echt  

gekeken naar dakkapel len en dat  soor t  zaken  d ie  snel  en eenvoudig  u i tvoerbaar z i jn? En in  

hoever re wordt  voorkomen dat  de gemeente zich  snel  vergunningen afgeef t?  Als  de 

gemeente a l leen aanvraagt  in  deze sombere t i jden,  dan heef t  a l leen de gemeente er  pro f i j t  

van.   

En hoe kun je  met  name voorkomen,  zoals  b i j  de  aanvraag  van dr ie  kapvergunningen,  dat  

mensen voor een vo ldongen fe i t  geste ld  worden,  b innen dr ie  weken d ie  vergunning is  

ver leend  en vervo lgens gekapt  wordt .  

 

Wethouder Sni jders :  De heer Dui jsens heef t  mi j  op een idee gebracht  da t  er  he lemaal  n ie t  

was.  Op een gegeven moment  worden er  ontzet tend veel  aanvragen gedaan,  voor  

dakkapel len  en u i tbouwen van woningen.  En we hebben gezegd in  deze cr is is t i jd  te  zorgen 

dat  vergunningen zo sne l  mogel i jk  ver leend worden.  Vandaar  dat  we met  de afde l ing 

daarover a fspraken hebben  gemaakt  om de burger  a ls  het  ware tegemoet  te  komen.  

Di t  is  n ie t  ingestoken  om de kapvergunning te  versnel len,  dat  was helemaal  nog n ie t  in  mi jn  

gedachten opgekomen.  Ik  snap uw vraag daarover,  maar daar gaan we gewoon zorgvuld ig  

mee om. Er  is  ook een  wet te l i jke bezwaar -  en beroepprocedure mogel i jk  d ie  gewoon net jes  

wordt  gehanteerd.  En we zu l len in  d i t  soor t  zaken n ie ts  overhaast  doen.  Maar ik  ben wel  b l i j  

a ls  een bouwer  z i jn  omgevingsvergunning zo  snel  mogel i jk  a fgegeven kan worden,  zodat  de 

bouw door kan  b l i jven gaan.  

 

De voorzi t te r :  Dank u we l .  Ik  neem aan dat  de heer Dui jsens h iermee gerustgeste ld  is?  

 

De heer Dui jsens :  Jawel .  

 

De voorzi t te r :  Mooi  zo.  Dan ga ik  naar rondvraag 6 van  wederom W est land Verstandig inzake 

fouten ophalen afva l .  
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De heer Dui jsens:  Ik  ga n ie t  op uw stoe l  z i t ten,  maar zou  het  een idee  zi jn  om vraag 12 

gel i jk t i jd ig  te  behandelen?  

 

De voorzi t te r :  Da t  l i jk t  me heel  goed.  Dank u wel  voor  het  advies.  

 

De heer Dui jsens :  Het  gaat  over  het  hu isvu i l  ophalen.  Dat  b l i j f t  prob lemen geven.  W e hebben 

wel  een aanta l  memo’s  van u gehad.  W at  GBW  aangeef t  in  haar  vraag was ook b i j  mi j  a l  
binnengekomen.  Dat  k lopt  gewoon a l lemaal  n ie t .  Mensen  zet ten de verkeerde bak bui ten aan  

de hand van de agenda.  Niet  omdat  de mensen dom zi jn .  Nee,  omdat  ze  op het  verkeerde 

been geze t  worden.   

De vraag is  dan  of  het  co l lege bekend met  deze fouten is  en zo nee,  waarom niet? Bl i jkbaar  

n ie t ,  want  de wethouder geef t  aan dat  a l les  op d i t  moment  pr ima ver loopt  en de 

beginproblemen zi jn  opgelost .  Die z i jn  in  onze  ogen nog lang n ie t  opgelost .  En wat  gaat  he t  

co l lege nu h ieraan doen ? Met  HVC of  wie dan ook een keer s tevig  om de ta fe l  gaan.  Dat  e r  

toch d ingen gebeuren .  Het  is  natuur l i jk  heel  casu ïs t isch,  maar a ls  je  a l les  b i j  e lkaar  opte l t  

k r i jg  ik  in  een week t i jd  twint ig  mai ls  van mensen u i t  ve rschi l lende buurten in  W est land d ie  

a l lemaal  hun e igen verhaal  hebben dat  het  gewoon n iet  k lopt .  En dat  is  verve lend ,  zeker 

wanneer je  eers t  de kosten hebt  verhoogd om he t  a l lemaal  op te  ha len ,  a ls  je  het  dan 

vervo lgens n ie t  voor  e lkaar  kr i jg t  om de d ienst  goed te  la ten ontwikkelen .  De vraag  is  wat  de 

wethouder h ier  verder  aan gaat  doen,  da t  we verschoond b l i jven  van ,  v ind ik ,  ve rve lende 

zaken d ie  vr i j  eenvoudig  op losbaar zouden zi jn .  

 

De voorzi t te r :  Dank u we l .  Ik  k i jk  even  naar de heer  Keizer  inzake rondvraag 12 van 

GemeenteBelang  W est land inzake huisvui l .  Of  h i j  deze h ie r  ook graag b i j  wi l  bet rekken.  

 

De heer Keizer :  Voorzi t ter .  Dat  is  pr ima.  Het  is  communicat ie f  gezien een drama. W eer 

verkeerde in format ie ,  weer n ie t  goed opgelost .  Er  z i jn  inwoners,  d ie  vr i jdag hebben geappt  

dat  het  n ie t  goed g ing en zi j  hebben pas afge lopen d insdag een react ie  gekregen.  De  

gemeente was ook n ie t  bere ikbaar.  Ik  snap ook n ie t  dat  het  wederom zo fout  kan gaan en da t  

daar n ie t  ext ra  aandacht  voor  is .  De vr agen zi jn :  hoe kan het  z i jn  dat  opnieuw onju is te  

in format ie  deel t  v ia  de  gemeente l i jke s i te?  W aarom wordt  e r ,  ind ien e r  t i j d ig  op word t  

gewezen,  n ie t  adequaat  gehandeld,  ook n ie t  door de verantwoordel i jk  we thouder?  En  welke 

garant ie  b iedt  he t  co l lege dat  d i t  in  de  toekomst  n ie t  meer voor gaa t  komen?  

Ik  denk dat  heel  veel  inwoners,  in  ieder  geval  ook wi j ,  enorm te leurgeste ld  z i jn  over  de wi jze  

waarop de d ienstver len ing nu georganiseerd  is .  

 

Wethouder Sni jders :  Voorzi t ter .  Deze vragen zu l len we gezamenl i jk  be an twoorden.  Het  

co l lege betreur t  het  dat  het  ophalen van huishoudel i jk  a fva l  n ie t  zonder s lag of  s toot  gaat  

door een fout  in  het  systeem. Er  wordt  zeer  hard  gewerkt  om deze  fouten  op te  lossen en te  

voorkomen b i j  een vo lgende ophaal ronde van he t  hu ishoudel i jk  a fva l .  Elke van ons bekende 

fout  wordt  samen met  de  inzamelaar  opgelost .  Op de websi te  wordt  in  de  tekst  met  b lauw 

aangegeven wanneer er  wi j z ig ingen p laatsvinden  in  verband met  feestdagen.  De 

invulmogel i jkheden van de postcode geef t  deze wi j z ig ingen ja mmer genoeg n ie t  weer.  Dus 

welk  s tuk je  wat  er  boven in s taat ,  op het  moment  dat  je  a l leen naar  de postcode k i jk t ,  n ie t .   

Op de websi te  werd met  betrekk ing to t  het  paasweekend aangegeven dat  a l le  papierbakken 

op 13 apr i l  zouden worden geleegd.  Deze  werden ge leegd op 14 apr i l .  A l le  restafva lbakken 

d ie  op 13 apr i l  zouden worden geleegd,  werden geleegd,  met  een b lauwe tekst ,  op 11 apr i l .  

A l le  p last icbakken zouden op 13 apr i l  worden  opgehaald en h iervoor  is  geen a l ternat ieve 

ophaaldatum aangeboden,  want  op  13 apr i l  was het ,  zoals  u weet ,  Goede Vr i jdag.  De 

eers tvo lgende ophaal ronde p last ic  is  oorspronkel i jk  op 27 apr i l ,  maar in  verband met  

Koningsdag wordt  het  ve rzet  naar 25 apr i l .  Die zaken s taan goed op de s i te .  Maar a ls  je  naar 

de postcode k i jk t  word  je  op het  verkeerde  been gezet .  W e zi jn  aan het  k i jken of  dat  
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sof twaretechnisch opgelost  kan worden,  maar we zi jn  nog  n ie t  zo ver  da t  ik  daar groen  l icht  

op heb gekregen.  

De gedupeerde  bewoners kunnen meld ing maken b i j  de gemeente W est land,  zoda t  er  voor  

een oploss ing gezorgd kan worden.  Op d i t  moment  z i jn  v i j f  meld ingen van afgelopen 

weekend b i j  ons bekend.  

Ik  heb van  een aanta l  raads leden d ingen doorgekregen.  V an de  heer Keizer  van GBW  heb ik  

een aanta l  keren een  ma i l  doorgekregen over  a fge lopen weekend.  De heer Kei zer  zegt  het  

jammer te  v inden er  donderdag/vr i jdag e rover  te  praten en pas d insdag e r  antwoord op te  

kr i jgen.  Het  las t ige in  deze t i jden ,  Goede Vr i jdag ,  zate rdag en Eerste en  Tweede Paasdag,  is  

dat  een aanta l  mensen een aanta l  d iensten n ie t  werk t  en da t  he t  dan  wat  moei l i jker  op te  

lossen is .   

Ik  geef  nogmaals  aan zaken graag zo snel  mogel i jk  door te  geven b i j  meld ingen.  Als  we 

mensen met  naam en rugnummer kennen waar  het  is  fout  gegaan,  mai l  ze ook door,  ook naar 

mi j  toe.  Dan kan ik  d ie  zaak oppakken  en zo rgen  dat  d ie  geregeld  wordt .  

U moet  wel  het  vo lgende besef fen.  Momenteel  hebben we ongeveer 45.000 woningen in  de 

gemeente,  zodat  we ook  ontze t tend veel  aans lu i t ingen hebben.  Er  hoef t  maar 1% verkeerd te  

gaan en je  hebt  he t  a l  over  v ie rhonderd bakken waar het  n ie t  he lemaal  goed gaat .   

Ik  wi l  n ie t  zeggen dat  he t  goed is ,  want  e lke fout  is  een fout  te  veel .  Maar er  wordt  hard aan 

getrokken door HVC, Renewi  en onze medewerkers ,  want  z i j  v inden wat  er  nu gebeur t  ook 

n ie t  f i jn  om k lacht  op k lacht  te  kr i jgen.  

 

De heer Keizer :  Voorzi t ter .  Ik  hoorde  de wethouder aangeven dat  op  Goede Vr i jdag n ie t  a l le  

d iensten bere ikbaar z i jn .  Laten we h iervan dan le ren.  Goede Vr i jdag is  t rouwens geen echte 

nat ionale feestdag.  Laten we zorgen dat  op d ie  andere feestdagen wel  iemand bere ikbaar is ,  

zeker  van deze  d ienst .  Want  bewoners d ie  een lang weekend met  overvo l le  bakken zi t ten,  

daar wordt  je  n ie t  v ro l i jk  van.  En zeker n ie t  a ls  het  zo  meteen warmer weer gaat  worden.  Dus 

het  kan n ie t  zo zi jn  dat  er  n iemand aanwezig  is  door d ie  dag.  Het  l i jk t  me dat  dat  opgelost  

moet  gaan worden.   

En vo lgens mi j  hoorde ik  de wethouder zeggen dat  het  op de s i te  n ie t  goed gaat  a ls  mensen 

invul len,  maar ook op papier  s taan nog s teeds on ju is te  data.  Ik  za l  hem dat  doen toekomen.  

Het  k lopt  nog s teeds n ie t  a l lemaal  en dat  is  toch  wel  heel  f rus t rerend dat  we dat  n ie t  onder 

contro le  kunnen kr i jgen.  Er  gaat  op d i t  doss ier  n ie t  heel  veel  goed.  De wethouder heef t  a l  

een aanta l  enquêtes gedaan,  voe tbalkooien,  bomenkap,  schommels.  Misschien moet  h i j  eens 

een enquête houden over  de vraag of  de bewoners b l i j  z i jn  met  de wi jze  waarop e r  op d i t  

moment  wordt  ingezameld.  Ik  hoop dat  d i t  voor tvarend wordt  opgepakt .  

 

De heer Dui jsens :  W at  ik  vr i j  vreemd vind is  dat  de wethouder nu zegt  e rmee aan het  werk te  

z i jn .  Vanaf  januar i  is  het  a l  te  doen.  W est land Verstandig en GBW  hebben daar a l  vragen 

over  geste ld .  Deze  antwoorden geven aan rust ig  te  gaan s lapen en dat  a l les  pr ima in  orde 

komt.  Al les  is  a l  goed en  kan nog beter  worden .  Nu zi t ten we inmiddels  b i jna in  mei ,  e ind 

apr i l ,  en nou zie  ik  nog s teeds dat  er  nog verbaasd op wordt  gereageerd.  Nou ja ,  o f  het  gaat  

b l i jkbaar n ie t  a l t i jd  goed.  Hoe komt dat?  Treden degenen d ie  het  h ie r  voor  het  zeggen n ie t  

goed op? De tweede vraag is  wat  e r  nou op 1  januar i  is  veranderd ,  beha lve HVC. Voor 

1  januar i  had ik  eer l i jk  gezegd ze lden de k lacht  b innengekregen dat  he t  n ie t  goed zou zi jn ,  

een bak ergens was  b l i jven s taan en wat  dan ook .  Zelden ,  nooi t .  Sinds 1 januar i  regende het  

k lachten.  Hoe kan da t? Heef t  de wethouder daar  een verk lar ing vo or?  

 

Wethouder Sni jders :  Voorzi t ter .  W at  is  er  per  1  januar i  gewi j z igd? Op 1  januar i  is  a l leen het  

papiercontract  gewi j z igd  met  HVC. En het  cont ract  met  Renewi  is  n ie t  gewi j z igd .  W el  is  het  

zo dat  e ind vor ig  jaar  nog eens een keer goed naar a l le  rooste rs  i s  gekeken,  doordat  he t  

papier  op een andere manier  werd opgehaald.  Gekeken is  o f  het  goed op  papier  s taat .  En 

daar z i jn  jammer genoeg toen wat  fouten mee gemaakt .  
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De ambtenaren  d ie  h iermee bezig z i jn  t rekken e r  ontzet tend hard aan.  En neem maar van mi j  

aan dat  zowel  HVC als  Renewi  h ie r  hard  op worden aangesproken.  W ant wi j  v inden het  ook 

a l lemaal  n ie t  leuk, iedere  fout  is  één fou t  te  veel .  En daar z i jn  we a l  een  aanta l  maanden hard 

mee bezig om da t  gewoon zo goed  mogel i jk  op te  lossen.  

 

De voorzi t te r :  Dank u  we l ,  wethouder.  Dan ga ik  naar rondvraag  7 van D66 inzake het  

vrachtverkeer Vredenbest laan.  De heer Hof land.  

 

De heer Hof land:  Voorzi t ter .  De  rondvraag  hebben we geste ld  naar aanle id ing van con tact  

van inwoners met  ons,maar onder andere ook met  GemeenteBe lang W est land.  W e zi jn  ook 

op de locat ie  wezen k i jken.  Ik  za l  de vragen n ie t  voor lezen .  Het  gaat  er  om dat  er  een 

aanvraag  van d ie  mensen is  b l i jven l iggen.  Er  is  een toezegging gedaan vanui t  de  gemeente.  

En de vraag is  e igenl i jk  waarom de react ie  van het  co l lege zo  lang op zich laat  wachten  en 

waarom niet  gewoon he tgeen het  co l lege had gezegd om te  doen wordt  u i tgevoerd.  

 

Wethouder Varekamp: Even over  de la te  react ie .  Daar z i jn  we het  mee eens dat  d ie  natuur l i jk  

snel ler  had gemoeten.  

Dan de vraag  wat  de reden is  dat  bewoners zo lang moeten wachten .  Die vraag neem ik  even 

samen met  waarom er  geen bebord ing is  geplaa ts t .  Er  moet  een verkeersbes lu i t  genomen 

worden,  da t  daar geen doorgaand vrachtverkeer mag komen en dat  er  borden dus geplaats t  

kunnen worden.  Die moeten ook hun goedkeur ing  geven en  dat  gaat  in  over leg.  En da t  heef t  

langer geduurd dan had gemoeten.  Dus dat  is  even de achtergrond waarom het  langer 

geduurd heef t .  Maar u i te indel i jk  wordt  het  wel  geëf fectueerd.  W ant  de vraag was terecht  en 

de toezegging kwam daarna.  Het  heef t  wat  langer geduurd en  dat  was zeer zeker n ie t  de  

bedoel ing.  

 

De heer Hof land:  Voorzi t ter .  Ik  heb van inwoners  begrepen dat  bebord ing  nu is  geplaats t ,  

dus dat  is  pos i t ie f .  Ik  v ind het  f i jn  dat  dat  ge l i jk  gebeurt .  Ik  wi l  er  wel  b i j  zeggen dat  het  toch 

jammer is  dat  een rondvraag daarvoor  nodig is .  Onze inwoners s turen soms vragen in .  Z i j  

verd ienen ook de d ienstver len ing  vanui t  de gemeente en d ie  moeten we ook gewoon zo goed 

mogel i jk  oppakken.  Ik  ben b l i j  dat  dat  nu  geplaa ts t  is .  

 

De voorzi t te r :  Dank u we l .  Dan ga ik  naar rondvraag 8 va n  W est land Verstandig inzake 

De Lessenaar in  Kwintsheul .  

 

De heer Dui jsens :  Mensen in  Kwin tsheul  huren een ontmoet ingsru imte in  De Lessenaar.  Dat  

gaat  nu b l i jkbaar veranderen.  W onen W ater ingen is  de e ige naar en wi l  daar  ie ts  anders 

bedenken.  Z i j  wi l  dat  bewoners naar  bu i ten t rekken en in  De Kastanjehof  een kopje kof f ie  

gaan dr inken.  Bewoners zi jn  daar fe l  op tegen.  Van daar ook de 130 b i jgevoegde 

handtekeningen van bewoners.  

Dat  le id t  to t  de vo lgende vrage n.  Is  het  co l lege bere id om te bemiddelen tussen d ie  130 

bewoners en W onen W ater ingen ,  zodat  de bewoners van De Lessenaar  hun 

ontmoet ingsru imte kunnen b l i jven behouden?  In  dezen is  e r  de noodzaak  om een dergel i jke 

ontmoet ingsru imte te  hebben,  zou  je  denken .  Niet  a l len woningen.  Op d i t  moment  gebru ik t  de 

s t icht ing dat .  Die  wi l  wel  naar De Kastanjehof ,  maar het  probleem van  de  s t icht ing is  dat  d ie  

daar ook andere zaken daar organiseer t  en organ iseerde.   

Kan de s t icht ing los  van de funct ie  van ontmoet ingsru imt e verhuizen en kunnen de andere 

dan Lessenaar-act i v i te i ten b i j  de Kastanjeho f  gehouden worden ? Maar dat  gaat  bu i ten de 

bewoners om en d ie  hebben daar natuur l i jk  n ie ts  mee van doen.  Is  het  co l lege het  daar mee 

eens en kan het  co l lege ervoor zorgen da t  b i j  D e  Lessenaar d ie  ontmoet ingsru imte b l i j f t  en 

daar met  W onen W ater ingen over  gaat  p raten?  
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Wethouder Vreugdenhi l :  Een heel  du ide l i jke vraag.  Zodra d ie  vraag opbor re lde,  ook in  de 

media,  hebben wi j  con tact  met  W onen W ater ingen gezocht  en geprobeerd een afspra ak te  

maken.  Die is  ook gemaakt ,  a l leen werd d ie  door corona even verh inderd.  

De achterg rond van de vraag is  ons natuur l i jk  du ide l i jk .  Er  is  daar een on tmoet ingsru imte.  

Mensen dr inken  daar g raag een kopje kof f ie  o f  doen een spel le t je .  W at  het  probleem 

misschien zou kunnen zi jn  is  dat  er  ook s teeds wat  grootschal iger  d ingen werden 

georganiseerd waarvan De Kastanjeho f  ze i  dat  het  jammer was dat  het  n ie t  b i j  haar  

gebeurde.  De Kastanjehof  is  maanden geleden ook a l  eens een keer b i j  ons geweest .  Die z i t  

met  een explo i ta t ie  en heef t  ons gevraagd met  haar mee te  denken hoe  d ie  te  verru imen is .  

Dat  gesprek wi l len we u i teraard gaan voeren.  W i j  wi l len dus het  gesprek op gang brengen.  Of  

we echt  een bemiddelende ro l  gaan spelen? W e doen het  met  respect  voor  de verschi l lende 

ro l len,  maar we gaan da t  gesprek zeer b innenkort  aan.  Ik  meen dat  vo lgende week h ierover  

ook weer een  afspraak in  de maak is .  Dus ik  houd u wat  da t  betre f t  even op de hoogte.  

 

De heer Dui jsens :  Nog even een aanvul lende vraag.  Of  de wethouder in  ieder  geval  wi l  

zorgen  dat  de da tum van  1 ju l i  vooru i tgeschoven wordt .  Daar  z i jn  d ie  mensen n ie t  rouwig om. 

Die act i v i te i ten hoeven mensen daar n ie t .  Dus d ie  kan ver huizen,  maar dat  de datum van 

1 ju l i  van  bes lu i tvorming ,  ook gezien  de huid ige t i jd ,  wordt  opges choven to t  een datum tot  

ver  na  de zomer.  Dat  e r  in  ieder  geval  meer t i jd  i s  om daarover te  p raten.  

 

Wethouder Vreugdenhi l :  We zu l len de datum 1 ju l i  ook gewoon ser ieus in  dat  gesprek naar 

voren brengen.  

 

De voorzi t te r :  Dank u we l .  Dan kom ik  nu b i j  de ron dvragen 9 en 10,  d ie  a l lebei  gaan over  de 

huishoudel i jke hu lp -uren .  De eers te vragenste l le r  is  de heer Dui jsens van W est land 

Verstandig.  

 

De heer Dui jsens :  Di t  l i j k t  een s teeds weer terugkomend fenomeen,  mi jnheer de voorzi t te r .  

Ook in  deze t i jden  worden wi j  in  ieder  geval  bes t  wel  vaak door  mensen benaderd d ie  –  laa t  

ik  zacht  u i td rukken –  met  vreemde verhalen komen,  d ie  n ie t  passen b innen het  

keukentafe lgesprek en het  vo lgende gesprek om het  p lan van aanpak te  maken.  Nogmaals ,  

het  is  ook best  wel  casuïs t isc h,  maar a ls  je  een aanta l  van  d ie  meld ingen kr i jg t  denk je  dat  

er  toch een bepaalde  l i j n  in  z i t .   

De vragen zi jn  waarom d ie act ies  in  deze coronacr is is t i jd  n ie t  gewoon  worden s topgezet .  

Waarom word t  er  n ie t  gewoon gezegd andere zaken pr ior i te i t  te  geven en  de huishoudhulp 

maar even  la ten l iggen to t  betere t i jden? Gaan we mensen n ie t  opzadelen met  dat  ext ra  

verd r ie t  dat  ze van  dr ie  naar twee uur  gaan,  ik  noem maar wat .  En k lopt  het  dat  de 

medewerkster  van Tzorg  ze l f  ber icht  doet?  Dus dat  zou  in  het  kader  van  het  tweede gesprek 

zi jn ,  maar  dat  eers te gesprek hebben d ie  mensen dan n ie t  gehad.  Nogmaals ,  het  k lopt  n ie t ,  

er  zou  ook een beschikk ing van de  gemeente tussen moeten zi t ten.  Maar  dat  iemand van de 

hulpaanbieder  ze l f  het  ber icht  doet :  vanaf  vandaag komen wi j  geen d r ie  uur  meer,  maar  twee 

uur  b i j  u  werken.  Is  de  wethouder dat  soor t  ber ichten bekend? En nogmaals ,  het  

be langr i jks te is  h iermee te  s toppen.  Het  kan best  nog een aanta l  weken b l i jven l iggen om 

daarna de zaak weer op te  pakken zoals  da t  gebeurde.  

 

De heer Van Koppen:  Mi jnheer de voorzi t te r .  Bi j  ons kwamen inderdaad ook deze vragen 

voorb i j .  W i j  wi l len graag  concreet  weten om welke geta l len het  gaa t .  He t  is  ons n ie t  du ide l i jk  

o f  d i t  over  één  iemand gaat  o f  honderd  mensen.  Vandaar dat  we een  aan ta l  v rag en hadden.  

Bi j  hoeveel  adressen is  er  het  eers te  kwartaa l  2020 huishoudel i jke hu lp vanui t  de  W mo 

geleverd?  Is  het  aan ta l  adressen waar h u ishoudel i jke hu lp vanui t  de W mo  is  ge leverd het  

a fge lopen kwar taa l  ten opzichte van he t  vo r ige kwartaa l  a f -  o f  toegenomen? Bi j  hoeveel  

adressen is  er  in  hu ishoudel i jke hu lp uren in  minder ing gebracht?  Het  kan natuur l i jk  ook 

andersom. Bi j  hoeveel  adressen i s  het  aanta l  hu ishoudel i jke hu lp uren toegenomen? Heef t  
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deze huid ige  s i tuat ie  van de coronacr is i s  op d i t  moment  invloed op  de hoeveelheid ge leverde  

huishoudel i jke hu lp? Het  is  voora l  bedoeld om de  verwar r ing weg te  nemen en te  k i jken hoe 

dat  concreet  is .  

 

Wethouder Vreugdenhi l :  Voorzi t ter .  Ik  begin even  met  de vraag van W est land Verstandig.  W e 

hadden eerder  een ar t ike l  42 -vraag van GBW  gekregen en d ie  gaan we beantwoorden.  Nu 

komt daar deze rondvraag overheen.  Ik  z ie  ze toch wel  een beet je  in  e lkaars  perspect ie f .  

Ik  begin even met  de vraag wat  e r  waar zou zi jn  van het  verhaal  dat  de medewerker  van de  

thu iszorgorganisat ie  d ie  mededel ing heef t  gedaan.  Dat  is  ie ts  genuanceerder.  Daarover is  

ook contact  geweest  met  de vragenste l ler  en  de teamle ider .  Zoals  u ze l f  ook aangaf  werkt  

dat  vaak heel  erg goed.  Dus daar ga ik  nu even n ie t  op in ,  maar  het  is  ie ts  genuanceerder 

dan u nu voors te l t .  W aarom het  gaat  is  dat  mensen geïndiceerd worden op het  resul taat  van  

een schoon en leefbaar  hu is .  Als  daar twi j fe ls  over  bestaan moet  dat  gemeld worden,  gaan 

we er  onmiddel l i jk  op  af  en dan komt het  a l lemaa l  heel  d ik  in  orde.  Daar  i s  geen enkel  

misvers tand over  mogel i jk .  

Dan de vraag  van  de LPF.  U vraag t  naar aanta l len.  W e weten dat  e r  op 1 oktober 2019 1 .784 

c l iënten waren  en op 1 apr i l  2020 1.889.  Dus het  aanta l  c l iënten voor  hu ishoudel i jke hu lp is  

gewoon fors  toegenomen.  

U vraagt  naar het  aanta l  adressen waar  het  aanta l  uren is  a fgeschaald op opgeschaald.  Dat  

wordt  n ie t  b i jgehouden.  W ij  geven een schoon en leefbaar hu is  aan  en dat  is  het  resul taa t  

waarop u mag rekenen.  Met  andere woorden:  wi j  gaan n ie t  over  d ie  uren.  Dat  is  dan de  

zorgaanbieder d ie  gewoon een p lanning maakt .  Daaru i t  komt soms voort  dat  mensen daaru i t  

ha len kennel i jk  zoveel  u ren te  hebben gekregen.  Maar  dat  is  n ie t  hoe wi j  werken.  

Dan uw vi j fde vraag of  het  coronavi rus op d i t  moment  invloed heef t  op de  hoeveelheid  

ge leverde  huishoudel i jke hu lp.  W at  wi j  merken i s  dat  de werkzaamheden zoals  afgesproken 

gewoon doorgaan.  Er  is  een aanta l  c l iënten d ie  zeggen even  af  te  z ien van de hulp.  Dat  

gebeurt  omdat  z i j  een  vreemde in  hu is  spannend vinden.  Als  dat  he t  geval  is  wordt  er  per  

week contact  opgenomen met  d ie  c l iënt  d ie  op  dat  moment  even  afzie t  van hulp.  Er  wordt  

nadrukkel i jk  gevraagd:  hoe gaat  het  met  u ,  wanneer kunnen we b i j  u  te recht  en is  er  meer 

nodig? Zodat  we goed in  de gaten houden dat  zo ’n  s i tuat ie  n ie t  kan vervu i len,  want  da t  
moeten we n ie t  hebben.  

De zorg wordt  gewoon geleverd .  Daar heb ik  vee l  bewonder ing  voor,  want  het  is  toch 

spannend.  Vaak hebben deze mensen te  wein ig  beschermingsmiddelen.  Maar d ie  zorg gaa t  

door.  W el iswaar b innen de RIVM-maatregelen.  Dus ook anderhalve mete r  en heel  goed b i j  

e lkaar  u i t  de buurt  b l i j ven.  Dus dat  v ind  ik  op zich het  goede verhaal .  

 

De heer Van Koppen:  Voorzi t ter .  Ik  wi l  absoluut  de d iscuss ie rondom di t  onderwerp  n ie t  

opnieuw voeren.  Ik  weet  dat  er  wordt  gezegd dat  het  credo is  dat  je  hu is  scho on is  in  p laats  

van uren.  Maar da t  is  na tuur l i jk  wat  in  de samenleving veel  ru is  op lever t .  Is  dat  wel  b i j  de 

zorg leveranc ier  na te  gaan? U kent  d ie  c i j fers  n ie t ,  o f  ze van dr ie  naar twee uur  z i jn  gegaan.  

Het  hu is  was schoon,  is  schoon en b l i j f t  schoon.  Dat  is  het  mot to .  Ik  v ind het  wel  f i jn  om te 

weten b i j  1 .889 geval len  of  het  nou in  dr ie  geval len nog s teeds schoon is .  Dat  is  een  heel  

andere d iscuss ie dan da t  het  om dr iehonderd geval len gaat .  Ik  weet  n ie t  o f  de wethouder b i j  

de leveranc ier  kan aangeven dat  het  om b i j voorbeeld 10% gaat  waarb i j  het  hu is  nog s teeds 

schoon is ,  maar waarb i j  we het  snel ler  kunnen doen.  Of  is  dat  50% of  maar 1%? Dat  zou in  

de toekomst  de d iscuss ies misschien wat  versoepelen.  

 

De heer Dui jsens :  De wethouder gaat  n ie t  echt  in  op de vraag.  De vraag  d ie  ik  aan hem 

voor legde  was of  h i j  het  in  deze b i j zondere,  rare en b izarre t i jd  zo kan  organiseren om 

mensen te  besparen dat  z i j  er  minder van gaan worden.  Volgens mi j  moet  het  mogel i jk  z i jn  

b i j  d ie  1.889 minus degenen d ie  ju l l ie  a l  hebben  gehad om die mensen eru i t  te  pakken 

waarvan wordt  verwacht  dat  ze  ongeveer op he tze l fde b l i jven .  Dicht  dan d ie  kwest ies  af  en 

ga n ie t  aan mensen ver te l len dat  ze van zes naar dr ie  uur  gaan.  Om dat  twee weken geleden 
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te  horen is  n ie t  f i jn  en moeten we met  z i jn  a l len n ie t  wi l len.  Mensen hebben genoeg zorgen 

en dan zi jn  ze daar ook weer door geëmot ioneerd.  Meesta l  ve r lengt  dat  n ie t  het  leven,  om 

het  zacht  u i t  te  d rukken.  Dus de vraag aan de wethouder is  hoe lang  d i t  a l lemaal  loopt .  Neem 

nou geen bes lu i ten waar  mensen aanmerkel i jk  s lechter  van worden.  Van de 1.700 geval len 

zu l len e r  zes- ,  zevenhonderd,  misschien wel  du izend ongeveer ge l i jk  b l i j ven.  En 

zevenhonderd  zu l len er  meesta l  op achteru i t  en  soms op vooru i t  gaan.  Eers t  in  deze t i jd  de  

makkel i jke geval len.  

 

Wethouder Vreugdenhi l :  De tweede vraag van de  heer Van Koppen was o f  er  toch 

percentages zi jn  te  leveren.  Nee,  d ie  z i jn  er  n ie t .  U ze i  het  a l  heel  erg goed.  Het  gaa t  om 

een schoon en leefbaar  hu is  en dat  is  het  resul taat .  Als  dat  n ie t  gehaald  wordt  hebbe n we 

een onderwerp.  Als  u  d ie  s ignalen kr i jg t  zou ik  d ie  graag wi l len  horen,  zoals  dat  wel  vaker  

gebeurt .  

Dan de vraag  van  de heer Dui jsens om dat  nou n ie t  te  doen waarvan je  weet  dat  he t  heel  

grote s tappen zi jn .  Ook daar ge ldt  dat  er  een schoon en leefbaa r  hu is  b l i j f t .  Ik  denk dat  het  

wel  meeval t .  U heef t  s ignalen en ik  vraag u d ie  door te  geven.  Dat  hebben we ook in  een  

bepaald geval  van u gehoord.  W e gaan daar dan adequaat  mee om. Er  zou dan a l t i jd  even 

naar een afbouwsi tuat ie  gekeken kunnen worden.  Dat  is  het  en ige dat  ik  e rover  kan zeggen,  

maar houd in  gedachten  dat  wi j  maatwerk leveren.  En ver t rouw daarop.  

 

De voorzi t te r :  Dank u we l .  Dan ga ik  naar rondvraag 11.  

 

De heer Keizer :  Voorzi t ter .  Mag ik  een voors te l  van orde doen?  

 

De voorzi t te r :  Ja.  

 

De heer  Keizer :  Namens  mi jn  f ract ie  wi l  ik  voor  de vo lgende raadsvergad er ing op het  

onderwerp  thu ishulp a lvast  een mot ie  aankondigen.  

 

De voorzi t te r :  Goed.  W aarvan akte.  Dan ga ik  naar rondvraag 11 van W est land Verstandig en 

GemeenteBelang  W est land.  

 

De heer Dui jsens :  Voorz i t ter .  Een bekend geval .  De laats te echt  gehouden raadsvergader ing 

hebben we aan  d i t  onderwerp gewi jd .  Gelukk ig dat  we d ie  toen nog gehouden hebben,  voor  

degenen d ie  het  nog  weten.  Ti jdens d ie  raadsvergader ing zi jn  bepaalde ber ichten door de  

wethouder gedaan d ie  een dag la ter  s t r i jd ig  waren met  u i tgestuurde br ieven aan de e igenaar 

van het  pand en ook aan  de betref fende omwonenden.  Essent iee l  daarb i j  was dat  het  co l lege 

toen het  s tandpunt  innam dat  de werk ing van de  omzetvergunning op bas is  van d e 

Huisvest ingsverordening  was opgeschort  door he t  voorbere id ingsbes lu i t .  Aan de e igenaar 

werd ber ich t  dat  iedereen eru i t  moet  d ie  er in  z i t  en dat  we gaan handhaven.  U zou denken 

dat  het  a l lemaal  zou goed komen.  Daar s te l len we dan een vraag over  en  de weth ouder 

beantwoordt  d ie .  Heef t  h i j  het  nou wel  o f  n ie t  begrepen? Bl i jkbaar  heef t  h i j  het  n ie t  

begrepen.  Dat  is  de in le id ing op de vragen.  

Dan kom ik  to t  de vo lgende vragen:  

Erkent  de wethouder dat  ik  zo -even  kor t  heb samengevat ,  dat  h i j  op  9 maart  meld ing ha d 

moeten maken van de br ie f  aan de e igenaar van het  pand en ook meld ing  had moeten maken 

van de inhoud van het  verweerschr i f t?  De beantwoord ing is  da t  wi j  nooi t  inhouden van 

verweerschr i f ten b i j  de rechtbank delen met  de raad.  Maar daarom gaat  het  he lemaal  n ie t .  

Het  gaat  over  de inhoud van dat  verweerschr i f t ,  namel i jk  het  ber icht  aan de rechtbank en aan 

de omwonenden dat  je  d ie  omzet t ingsvergunning  op bas is  van de Huisvest ingsverordening 

kunt  vergeten,  omdat  he t  voorbere id ingsbes lu i t  p revaleer t .  Daar wordt  no ta bene de br ie f  aan 

de e igenaar nog b i jgevoegd,  d ie  hetze l fde inhoudt .  Dus de vraag is  hoe de wethouder nou 

zo’n dun antwoord kan geven a ls  dat  de beweegreden van de vragenste l lers  was .  Verk laar  
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wethouder,  want  je  hebt  op d ie  ext ra raadsvergader ing de r aad  onvol led ig en a l  o f  n ie t  

opzet te l i jk  on ju is t  geïnfo rmeerd.  Als  h i j  ju is te  in format ie  had gegeven zou waarschi jn l i jk  de 

hele ext ra raadsvergader ing n ie t  eens nodig  z i jn  geweest ,  want  de zaak was toen helemaal  

in  contro l :  het  voorbere id ingsbes lu i t  go ld e n de omzet t ingsvergunning was opgeschort ,  zoals  

u het  ze l f  in  de b r ieven aangeef t .  

Dan de tweede vraag .  Is  de wethouder het  met  de vragenste l ler  eens da t  a ls  deze  in format ie  

vooraf  gegeven was ,  de raadsvergader ing van 9  maart  n ie t  nodig was geweest? Op zich is  

dat  n ie t  zo erg ,  maar wat  wel  be langr i jk  is ,  is  hoe het  s taat  met  de  handhaving.  Ik  heb van 

omwonenden naar  aanle id ing van deze  rondvraag begrepen dat  het  hu is  nog vo l  z i t  met  

arbeidsmigranten.  En wethouder,  dat  is  n ie t  hetgeen dat  u  in  dat  verweersch r i f t  ook aan de 

rechtbank hebt  ver te ld ,  namel i jk  dat  er  n iemand in  mag wonen,  da t  het  n ie t  in  

overeenstemming met  de handhaving  van het  bes lu i t  is  dat  u  aan de e igenaar hebt  gestuurd.  

U doet  het  op d i t  pun t  gewoon n iet  goed.  De vraag is  o f  u  z ich dat  rea l i seer t  en wat  u  gaat  

doen om di t  recht  te  zet ten? Formeel  mogen er  nu l ,  ze ro arbeidsmigran ten in  dat  pand zi t ten,  

want  het  voorbere id ingsbes lu i t  ge ldt .  Volgens het  voorbere id ingsbes lu i t  hebt  u  een apar te 

omgevingsvergunning nodig.  Die kr i jg t  men n ie t ,  het  v oorbere id ingsbes lu i t  b lokkeert  dat .  Dus 

k laar ,  iedereen moet  dat  u i t  dat  pand d ie  arbeidsmigrant  heet .  En waarom doet  u  dat  n ie t?  

En waarom laat  u  dat  nu  weer op  zi jn  be loop?  We zi jn  ru im een maand na 9 maart  verder .  

Bl i jkbaar schr i j f t  u  maar wat  in  br ieve n .  W ant  datgene wat  u  schr i j f t  maak t  u  gewoon absoluut  

n ie t  waar .  W aarom zegt  u  n ie t  tegen de e igenaar  dat  het  voorbere id ingsbes lu i t  ge ldt  en de 

omzet t ingsvergunning is  opgeschort .  En  k laar  is  kees.  En vraagt  u  de omgevingsvergunning  

maar en over  en ige t i j d  z ien we wel  wat  daarvan  komt.   

 

Wethouder Sni jders :  Voorzi t ter .  De heer  Dui jsens vraagt  o f  de wethouder concreet  erkent  dat  

h i j  meld ing had moeten maken.  Het  heel  concre te antwoord  van de zi jde van het  co l lege is  

daarop nee.  Ik  za l  dat  antwoord onderbouw en.  

Het  verzoek om voor lop ige voorzien ing is  conform de geldende mandaatregel ing door de 

jur id ische medewerker  in  behandel ing genomen.  Het  verweersch r i f t ,  waar u op doel t ,  dat  

r icht ing de rechtbank is  gegaan,  d ient  geen ander doel  dan om het  co l lege in  rec hte te  

pos i t ioneren.  

In  ons antwoord van 14 apr i l  j l .  op uw vragen heef t  ons co l lege u i tge legd  wat  de 

gebru ike l i jke werkwi jze i s .  Er  is  geen aanle id ing geweest  om de raad in  dezen op een andere 

wi j ze  te  in fo rmeren.  Mocht  ons antwoord op u de  indruk hebben gemaakt  zoals  beschreven,  

dan betreuren  wi j  da t ,  omdat  d i t  geenszins onze  in tent ie  is  geweest .  

Dan de tweede vraag .  De ext ra raadsvergader ing is  door een tweeta l  par t i jen aangevraagd.  

Het  co l lege onderschr i j f t  het  recht  van de  raad om een ext ra raadsvergad er ing te  vragen.  Op 

u i tnodig ing van de voorz i t ter  van de raad is  het  co l lege aanwezig gewees t  b i j  deze ext ra 

raadsvergader ing.  

Dan de derde vraag.  W i j  hebben op d i t  moment  geen aanwi j z ingen van over last  in  welke 

vorm dan ook.  W el  is  er  zeer  recent  een verz oek om handhaving  door de  omwonenden 

ingediend.  Hie rover  za l  het  co l lege zich  bu igen.  

Dan de laats te  vraag.  Zoals  bekend loopt  er  een  bezwaarschr i f tp rocedure  tegen de ver leende 

omgevingsvergunning en  is  recent ,  zoals  h iervoor gemeld,  een verzoek om handhav ing 

ingediend.  Deze zaken kan ik  u  meedelen.   

U bent  ze l f  advocaat  en weet  ze l f  heel  prec ies hoe a l les  in  e lkaar  z i t ,  maar d i t  is  het  

antwoord da t  ik  u  heden kan geven.  

 

De heer Dui jsens :  W e praten toch langs e lkaar  heen.  Je hebt  een ju r id ische en pol i t iek e 

benader ing.  De pol i t ieke  benader ing is  dat  de wethouder op 2 maart  een br ie f  schreef  aan  de 

eigenaar  van het  pand.  Ik  c i teer :  “Nu de omzet t ingsvergunning  is  opgeschort  is  het  n ie t  
toegestaan om kamerbewoning te  la ten p laatsvinden.  Hiermee is  derhalve spr ake van een 

over t red ing van de Huisvest ingsverordening W est land 2019.”  Een c i taat  u i t  z i jn  e igen br ie f  

van 2 maart .  Als  je  toch zo ’n br ie f  leest ,  dan  is  het  toch e igenl i jk  n ie t  goed te  praten dat  



W O O R D E L I J K  V E R S L A G    

G E C O M B I N E E R D E  

C O M M I S S I E V E R G A D E R I N G  

V A N  D E  R A A D  

1 6  A P R I L  2 0 2 0  

 

 24 

vervo lgens da t  hu is  op d i t  moment  met  uw instemming gewoon v o lgestopt  is  met  

arbeidsmigranten?  

U zegt  dat  e r  een verzoek to t  handhaving is  gebeurd.  Dat  verzoek to t  handhaving is  n ie t  

nodig,  want  u  wi lde a l  gaan handhaven.  De e igenaar hebt  u  gezegd:  geen vergunning,  het  

voorbere id ingsbes lu i t  ge ldt  en nu weg met  d ie  mensen.  W aarom hebt  u  nou meer dan een 

maand,  b i jna twee maanden,  erover  gedaan om eers t  dat  hu is  eers t  met  arbeidsmigranten te  

la ten vu l len  en nu zegt  u  dat  er  een verzoek to t  handhaving is  b innengekomen? Dat  k lopt  

toch n ie t?  

Wat u echt  n ie t  goed zie t  is  de heel  formele  wi j ze van a fdoen van zo ’n zaak.  Het  gaat  n ie t  
om het  verweerschr i f t ,  het  gaat  om wat  u  in  he t  verweerschr i f t  heef t  la ten schr i jven.  

Namel i jk :  rechtbank,  de  hele vergunning is  er  n ie t  meer,  want  inmiddels  hebben we een  

voorbere id ingsbes lu i t  genomen.  Daar gaat  het  om. En a ls  u  dat  op 9 maart  aan de raad had 

ver te ld ,  dan zou d ie  he le vergader ing anders ge lopen zi jn .  U had  ze l f  he t  probleem al  

opgelost  vo lgens uzel f .  Al leen moeten we vandaag constateren dat  het  p robleem helemaal  

nog n ie t  opgelos t  is ,  want  u  komt datgene ook n ie t  na wat  u  aan de e igenaar en bewoners 

hebt  geschreven.  W ant  het  mag helemaal  n ie t .  Want  het  voorbere id ingsbes lu i t  gaat  voor .  

Waarom doet  u  er  nou zo las t ig  over  en doe t  u  n ie t  waarvoor u er  bent ,  namel i jk  de wet  

hanteren en te  houden en te  zeggen dat  de  e igenaar het  pand n ie t  voor  d ie  arbeidsmigranten 

mag gebru iken? W aarom doet  u  dat  n ie t  en waarom draai t  u  eromheen op a l ler le i  

formal i te i ten,  waar n iemand wat  aan  heef t  en waar u ze l f  ook n ie ts  aan hebt  en waarm ee u 

zichzel f  ook mee beschadigt? U hebt  een bepaalde ins teek en voer d ie  u i t .  Namel i jk :  het  

voorbere id ingsbes lu i t  ge ldt ,  de raad heef t  het  voorbere id ingsbes lu i t  genomen.  En vast  s taat  

dat  ten t i jde van het  voorbere id ingsbes lu i t  in  da t  pand geen arbeidsmigranten mogen.  Dus 

bent  u  bere id om act ie  te  ondernemen? Om echt  datgene te  doen waarvoor u e igenl i jk  in  het  

co l lege zi t .  

 

Wethouder Sni jders :  Voorzi t ter .  Mi jnheer Dui jsens.  U bent  ju r id isch heel  goed onder legd,  dus 

u weet  heel  goed hoe deze zaak in  e lkaar  z i t ,  zowel  l i nks a ls  rechts .  W at  u nu ze l f  aangeef t ,  

zo eenvoudig l ig t  het  n ie t .  Dus vandaar  dat  ik  me gewend heb to t  de experts  en de jur id ische 

adviseurs  b i j  de gemeente.  En zi j  zeggen dat  er  dadel i jk  een bezwaarschr i f tenprocedure en 

een verzoek to t  handhaving is .  En  d ie  zu l len op formele wi j ze keur ig  behandeld worden .  En 

vervo lgens za l  he t  l inks of  rechts  een rechtszaak  worden en  za l  de rechte r  h ier  een u i tspraak 

in  doen.  U weet  ook hee l  goed dat  deze zaak behoor l i jk  gecompl iceerd l i g t .  Meer 

mededel ingen kan ik  n ie t  doen.  

 

De voorzi t te r :  Dank u we l .  Dan ga ik  naar de laa ts te rondvraag,  de  rondvraag van W est land 

Verstandig inzake het  onderhoud van de begraa fp laatsen.  

 

De heer Dui jsens :  Dat  is  best  wel  een verve lend ie ts ,  moet  ik  zeggen.  Met  name de 

antwoorden d ie  ik  de  afge lopen dagen op vragen heb gekregen,  d ie  verband h iermee houden.  

Ook u i t  de a r t ike len van Vermeer in  he t  AD b l i jk t  dat  het  k lachten van mensen regel t .  Als  ik  

de beantwoord ing van de wethouder  z ie  dan is  het  dat  we  zi jn  opgehouden,  a l les  in  orde is  

en dat  het  p robleem is  getackeld.  Toeval l igerwi js  kreeg ik  vandaag nog een mai l  van iemand,  

waarmee de wethouder ook contact  heef t  gehad.  Die z i t  nog s teeds op antwoord te  wachten .  

De wethouder zou d ie  b innen veert ien dagen antwoorden.  Die persoon t ro f  het  gra f  van zi jn  

pas over leden echtgenote in  een bepaalde s taa t  aan.  Die t ro f  daarachter  a l ler le i  beeld jes  en 

a l ler le i  andere zaken aan.  Nog s teeds zi jn  mensen daar druk mee in  de weer.  U erkent  

vo lgens mi j  dat  het  n ie t  goed is  u i tgevoerd.  U hebt  ook tegen een a anta l  mensen sorry  

gezegd,  maar de t roep i s  nog s teeds aanwezig.  En met  ‘ t roep’  bedoel  ik  datgene wat  op de 
graven s tond en ergens a ls  t roep is  neergeduwd.  En dat  het  a l lemaal  n ie t  is  terugbezorgd b i j  

de mensen d ie  het  n ie t  aangaven.  In  ieder  geval ,  dat  he t  n ie t  beter  gecommuniceerd wordt .  
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De vragen zi jn  dan  ook de vo lgende.  W aarom ging het  op a l  d ie  begraafp laatsen fout  en wie 

is  daar de  verantwoordel i jke voor?  Daar  hebt  u  vandaag wel  een  antwoord op gegeven,  dat  

het  een aannemer is ,  aangestuurd door uw me nsen en de mensen ter  p lekke.  

Op welke  wi j ze zi jn  de werkzaamheden u i tbesteed en aan wie?  Is  d i t  nu gestopt? U heb t  

gezegd da t  het  op 19 maart  is  gestopt .  Maar vo lgens mi j  is  het  n ie t  gestopt ,  omdat  ik  nog wat  

mensen heb gesproken d ie  nog s teeds n ieuwe zak en zien d ie  in  hetze l fde gebied passen.  

Iemand heef t  u  g is te ren daar nog op aangesproken.  Ik  kan nog een k leur r i jk  en t r ies t  verhaal  

voor lezen a ls  u  zegt  dat  u  n ie t  weet  waar ik  het  over  heb.  Dus de vraag is  o f  u  bere id bent  

om datgene te  doen wat  nodig is  om d i t  recht  te  zet ten .  Het  is  ge lopen zoals  het  is  ge lopen.  

In  ieder  geval  moet  het  s toppen.  U moet  n ie t  daarmee doorgaan en  ook goed contro leren of  

er  n ie t  her  en der  toch nog wat  gaat  gebeuren.  Hoe kan d i t  in  de toekomst  echt  voorkomen 

worden? Het  is  echt  een  mater ie  d ie  echt  gevoel ig  l ig t .  Da t  is  ook wel  gebleken b i j  mensen.  

De laats te vraag is  door u  vandaag beantwoord.  In  fe i te  z i jn  de werkzaamheden gestopt  o f  z i j  

waren k laar .  Dat  is  n ie t  he lemaal  du ide l i jk .  Dat  in  ieder  geval  wordt  opgeru imd wat  nu  de 

s teen des aanstoots  van  een aanta l  mensen is .  Er  z i jn  eenvoudige gedenkstenen geplaats t  

op graven waar dr ie  mensen l iggen.  Daar z i jn  er  maar twee geplaats t .  Dus het  is  a l lemaal  

s loddervossenwerk.  Dus de vraag is  hoe u dat  recht  kunt  bre ien.  Het  is  onder  uw 

verantwoordel i jkheid  gebeurd,  we thouder.  Dus u  moet  z ich aanrekenen dat  mensen u daarop 

aank i jken,  dat  u  dat  n ie t  goed georganiseerd  heef t .  Als  ik  ze l f  wethouder zou  zi jn ,  zou ik  to t  

d iep in  de nacht  zorgen  dat  er  goed gemaakt  wordt  wat  e r  op a l  d ie  be graafp laatsen fout  z i t .  

Het  moet  ook snel  gebeuren.  W ant  nogmaals ,  mensen ergeren zich daar ,  ze zi jn  er  heel  

verd r ie t ig  over  en reageren er  heel  geëmot ioneerd op a ls  het  ie ts  van  hun e igen over leden 

fami l ie leden of  bekende mensen is .   

 

Wethouder Sni jders :  Mi jnheer de voorzi t te r .  Het  co l lege betreur t  dat  mensen aanstoot  

hebben genomen aan de  handelwi j ze rondom het  ophogen van de ve lden op de d iverse 

begraafp laatsen.  De afgelopen per iode hebben we daar d iverse br ieven over  geschreven 

r icht ing de raad .  W e hebben ook aangegeven hoe deze s i tua t ie  is  onts taan en hoe we 

h iermee in  de toekomst  omgaan.  Ik  denk dat  het  te  ver  gaat  om prec ies aan te  geven hoe he t  

nu is .  Ik  wi l  wel  ingaan op hoe we he t  aan wi l len pakken.  

U geef t  aan  wat  nu de s i tuat ie  is .  Een maand gele den zi jn  we met  deze  werkzaamheden 

gestopt .  De fo to in  he t  AD van g is teren was n ie t  van afge lopen week,  maar was van een  

maand geleden,  ongeveer 12 maart .  De spul len d ie  verwi jderd  zi jn ,  z i jn  weer opgepakt  en 

zi jn  weer op de graven neergeze t .  En wat  n ie t  i s  weggehaald is  in  kra t ten  gezet  en is  in  de 

loods op de betref fende begraafp laats  neergeze t .  Dus a ls  mensen nog zeggen zaken te  

zoeken,  dan  moeten ze contact  opnemen met  de  beheerder van de begraafp laats .  Die kan  in  

de betref fende  loods la ten zien waar no g een heel  k le ine hoeveelheid van deze zaken 

aanwezig is .  

Ik  heb u eerder  geschets t  dat  over  het  ru imen van graven een persoonl i jke br ie f  gaat  naar 

betref fende mensen d ie  worden herbegraven.  Bi j  een a lgemene begraafp laats ,  waarover we 

h ier  spreken,  wordt  da t  n ie t  gedaan.  W e kunnen wel  iedereen  een br ie f  s turen,  maar merken 

dat  br ieven n ie t  a l t i jd  op  de goede bestemming terecht  komen.  W e hebben aangegeven dat  

we dat  op een a lgemene begraafp laats  doen door middel  van publ icat ie  op het  bord en  in  de 

krant .  En zorgen dat  he t  breder bekend is  v ia  soc ia le  media.  De kern  is  dat  we nog werken 

vo lgens een oude verordening u i t  2013.  Voor  a lgemene begraafp laatsen s taat  heel  du ide l i jk  

in  de regelgeving,  d ie  mensen u i tgebre id hebben gekregen b i j  h et  aangaan van een 

overeenkomst  voor  een graf ,  dat  wel  een s teen geplaats t  mag worden,  maar geen andere 

zaken.  Het  is  namel i jk  een a lgemeen graf  waar e r  twee o f  dr ie  in  hetze l fde vlak begraven 

zi jn .  Zoals  u weet  handhaven we daarop  n ie t  en zie  je  ook da t  veel  mensen spul len hebbe n 

neergeze t .  Sommigen doen dat  heel  net jes  en  verzorgen dat  goed.  Maar er  is  ook een aanta l  

mensen d ie  minder b i j  het  graf  komen.  Z i j  hebben het  eers te jaar  wat  gemaakt ,  la ten het  

s taan,  u i te indel i jk  is  het  geen gezicht  wat  e r  s taa t .  W e hebben gezegd da t  w e er  in  de 

toekomst  in  een n ieuwe verordening toch wat  du ide l i jker  over  z i jn .  W e wi l len ook 
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begrafenisondernemers beter  aanspreken da t  er  een koopgraf  en a lgemeen graf  is .  Voor 

a lgemene graven gelden  andere regels  waaraan  je  je  moet  houden.  

Vervo lgens betreuren we wat  er  gebeurd is .  Vee l  mensen zi jn  boos geworden.  Gezegd is  hoe 

we d i t  kunnen voorkomen en hoe we h iermee beter  kunnen omgaan.  W e hebben een aanta l  

zaken tegen e lkaar  gezegd.  Nu wordt  v ie r  weken voor  het  ophogen van  een begraafp laats  e r  

op het  publ icat iebord ,  in  de krant  en op  soc ia le  media wat  gepubl iceerd.  W e hebben gezegd 

daarvan  een langere  termi jn  van acht  weken te  maken.  Verder moeten we duide l i jker  op de 

begraafp laatsen bord jes neerzet ten,  zowel  aan het  begin a ls  het  e inde  van de vakken,  waar  

wat  gaat  gebeuren.  W e moeten mensen meer in  de gelegenheid s te l len om de her inner ing 

aan hun d ierbaren op een fa tsoenl i jke wi j ze te  kunnen weghalen.  Verder  hebben we ook 

in tern gezegd dat  a ls  we het  nog een keer doen dat  de nog op he t  graf  s taande spul l en per  

graf  in  een kra t  terechtkomen,  worden geregis t reerd,  zodat  we ook weten  van welke 

begraafp laatsen welke spul len zi jn  aangekomen,  zodat  mensen makkel i jker  b i j  hun spul len 

kunnen komen en d ie  weer terug kunnen ze t ten.  

Deze  zaken wi l len we de  komende p er iode aanpakken.  Een maand geleden zi jn  we ermee 

gestopt  en zi jn  a l le  ophogingen gebeurd.  Het  restant  van de spul len d ie  aan de kant  hebben 

gelegen zi jn  vor ige week weggehaald.  In  de loods b i j  de beheerder  z i j n  d ie  verk r i jgbaar .  

Dus nogmaals ,  en dat  heb i k  ook een aanta l  malen in  de pers  gezegd,  excuus h iervoor.  Ik  

heb met  een aanta l  bewoners gesproken.  Z i j  ve rwachten dat  de  gemeente door middel  van 

een b loemet je ,  br ie f  en meer van  dat  soor t  zaken,  iedere persoon aanspreekt  en excuus 

h iervoor aanbiedt .  Ik  heb ervoor gekozen om publ ieke l i jk  excuses aan te  b ieden.  W e pakken 

het  de komende per iode  beter  aan en zu l len  h ier  meer aandacht  aan gaan besteden,  dat  d i t  

n ie t  meer voorkomt.  

 

De heer Dui jsens :  Ik  heb  h ier  een mai l  voor  me l iggen van iemand d ie g is teren heef t  

geconstateerd dat  op  he t  graf  van zi jn  pas over leden echtgenote a l ler le i  bord jes van anderen  

s tonden.  Al ler le i  zaken  d ie  daar he lemaal  n ie t  thu ishoren.  Die  heef t  u  daar ook op 

aangesproken.  Die heef t  ook gezegd dat  dat  n ie t  mag en n ie t  kan.  Toen zou u gezegd 

hebben dat  behalve een s teen je  n ie ts  op een g raf  mag leggen en dat  u  er  snel  k laar  mee 

zou zi jn .  Die opmerk ing werd n ie t  echt  in  dank afgenomen.  U zegt  dat  ook ze l f .  

Wat  ik  nu wi l  weten of  u  nu de garant ie  kun t  geven dat  de s i tuat ie ,  zoals  d ie  nu  overa l  e r  is  

een propere s i tua t ie  is .  Dus dat  n ie t  d ie  spul len van d ie  g raven nog s teeds tussen de gewone 

graven  dwar re len.  U zeg t  dat  a l les  net jes  is  opgeborgen in  de schuur  b i j  de begraafp laatsen.  

Weet  u  dat  echt  zeker? Hebt  u  dat  na la ten gaan door de beheerders  of  wie dan ook van de  

gemeente dat  het  a l lemaal  in  orde is? W ant  nogmaals ,  b l i jkbaar raken daar mensen nog 

s teeds vo l  van.  Daarom bel len ze de krant .  Dat  doen ze n ie t  over  ie ts  dat  zes weken geleden 

is  gebeurd.  Dat  doen ze over  ie ts  dat  ze pas h ebben ervaren.  De vraag  is  o f  u  zeker weet  dat  

het  onts tane probleem en waarvoor  u excuses heef t  aangeboden echt  is  opgelost .  

 

Wethouder Sni jders :  Ik  heb r icht ing de afde l ing heel  concreet  de vraag  geste ld :  k i jk  secuur 

op a l  d ie  begraafp laatsen waar  we aan he t  werk z i jn  geweest ,  waar we hebben afgesproken 

dat  a l les  is  verwi jderd en  dat  a l les  net jes  en goed s taat .  Ze hebben mi j  g is teren ber icht  da t  

gewoon a l les  in  o rde was.  Dus ik  ga er  gewoon van u i t  dat  a l les  goed is  gecontro leerd.  

U geef t  aan  dat  d ie  meneer aangeef t  nog n ie t  tevreden te  z i jn .  Ik  heb  met  d ie  meneer in  ’s -

Gravenzande gesproken en hem excuses aangeboden.  Deze meneer  zegt  van mi j  te  

verwachten dat  ik  a l le  mensen een br ie f  en  een b loemet je  s tuur ,  waarna pas het  doss ier  te  

s lu i ten is .  Daarvan  heb i k  net  gezegd dat  dat  voor  mi j  te  ver  gaa t .  W e hebben gewoon 

gehandeld en excuses aangeboden,  omdat  het  b i j  een aanta l  mensen verkeerd is  

overgekomen.  W e hebben daaru i t  ler ing getrokken.  W e zi jn  door mensen opgebeld en hebben 

gezegd hun  aanbevel ingen ove r  te  nemen en  daaraan vo l  te  gaan werken.  Die mensen heb ik  

a l lemaal  keur ig  te  woord  gestaan.  Dat  z ie  je  ook in  het  AD -ar t ike l ,  waar in  s taat  dat  het  een 

leerschool  voor  ons is  geweest .  Hier  hebben we van geleerd en de vo lgende keer pakken we 

het  veel  zo rgvuld iger  aan.  
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De voorzi t te r :  Dank u we l .  Dan kom ik  to t  de conc lus ie  dat  a l le  vragen van de rondvraag 

geste ld  en beantwoord z i jn .  

 

5.  SLUITING  

 

De voorzi t te r :  Dan kom ik  nog aan de vraag van de heer van de heer De Gier  over  wat  de 

agenda voor de raadsvergader ing is .  In  het  over leg met  de f ract ievoorzi t ters  is  a fgesproken 

dat  de hamerstukken voor de raadsvergader ing van vo lgende week 23 apr i l  opnieuw zouden 

worden geagendeerd.  Daaraan za l  bestemmingsplan L inge 22 te  Naaldwi jk  toegevoegd 

worden.  Ook is  a fgesproken dat  het  vers lag van de vor ige vergader ing en de rondvraag op de 

agenda s taan.  Ook is  a fgesproken dat  de rondvraag schr i f te l i jk  za l  worden afgedaan.  

Dest i jds  is  ook gezegd dat  de s temming over  mot ies en in i t ia t ie fvoors te l len naar de 

raadsvergader ing van jun i  gaat .  

De heer Keizer  heef t  aangekondigd een mot ie  vreemd aan de orde van de dag te  wi l len 

ind ienen.  W i l  h i j  dat  voor  vo lgende week donderdag doen?  

 

De heer Keizer :  Ja.  Die mot ie  is  voor  a .s .  donderdag.  

 

De voorzi t te r :  Zu l len we afspreken dat  dat  d e enige mot ie  vreemd aan de orde van de dag za l  

z i jn?  

 

De heer Keizer :  Dat  is  denk ik  n ie t  aan mi j  a l leen.  W e bes lu i ten dan wel  dat  het  dan 

onmogel i jk  wordt  gemaakt  om in  deze  vergader ing vragen te  s te l len over  onderwerpen d ie  

iedereen aangaan.  Als  een f ract ie  een rondvraag  agendeert  kan he t  n ie t  zo zi jn  dat  a l leen 

d ie  f ract ie  daarover een verhelderende vraag  mag s te l len.  Er  z i t ten heel  veel  vragen b i j  waar 

mi jn  f ract ie  in  het  ve r leden a l  ar t ike l  42 -vragen en onderhandse vragen over  heef t  geste ld .  Ik  

v ind het  een waardeloze  manier  en wi j  hebben nu bes loten daarover  maar een mot ie  in  te  

d ienen.  En ik  s lu i t  n ie t  u i t  dat  we  nog met  meerdere mot ies komen na deze behandel ing .  

 

De voorzi t te r :  Ik  k i jk  even naar de f ract ievoorzi t ters  of  men andere  mot ies wi l  ind iene n of  dat  

de mot ie  d ie  de heer Keizer  heef t  aangekondigd  de enige mot ie  za l  z i jn .   

 

De heer Dui jsens :  Dat  is  een beet je  las t ig .  Ik  wi l  de heer Keizer  n ie t  a fva l len ,  maar ik  dacht  

te  hebben afgesproken  dat  mot ies weer  b i j  de eers te l i j fe l i jke  vergader ing komen.  Ik  moet  

mezel f  in  toom houden en temmen om in  jun i  pas  met  mot ies te  komen.  Voor d ie  t i jd  moeten  

we het  dan maar met  rondvragen doen.  Ik  heb  mezel f  n ie t  voorbere id  op mot ies of  

in i t ia t ie fvoors te l len.  Het  zou bete r  z i jn  a l le  mot ies vanwege de noodtoes ta nd u i t  te  s te l len to t  

een l i j fe l i jke vergader ing .  Anders moeten  we da t  natuur l i jk  ook vo lgens m i j  doen vo lgens de 

Gemeentewet .  In  de  eers tkomende vo lwaard ige vergader ing zouden we dan ook over  d ie  

mot ie  over  de ozb-gebeurens moeten s temmen.  

 

De heer Zuyderwi jk :  Ik  wi l  a l leen maar bevest igen dat  de VVD - fract ie  n ie t  voornemens is  om 

mot ies voor  de komende raadsvergader ing in  te  d ienen.  

 

De voorzi t te r :  Oké.  Maar  ik  vraag  de f ract ievoorz i t ters  wat  men nu wi l  over  de mot ies.   

 

De heer De Gier :  Voorzi t ter .  Volgens mi j  was d i t  het  punt  dat  ik  ook aan het  begin van de 

vergader ing heb ingebracht .  Ik  ben het  geheel  met  de heer Keizer  eens dat  deze  manier  van 

vergaderen mi jn  ins temming in  ieder  geval  n ie t  kan wegdragen.  De vo lgende keer za l  ik  mi j  

b i j  a l le  rondvragen aanmelden a ls  mede- ind iener ,  zodat  ik  wel  kan reageren,  want  ik  heb me 

onwi js  z i t ten ergeren.  En ik  overweeg dan  ook misschien wel  een mot ie  van wantrouwen 
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tegen een van de wethouders d ie  cont inu onzin heef t  z i t ten te  spuien.  Ik  ben echt  onwi js  

boos.  

En vo lgens mi j  s taat  er  nog een vraag van mi j  open d ie  ik  in  het  f ract ievoorzi t tersover leg heb  

geui t  en d ie  e igenl i jk  voor  deze vergader ing  ook  a l  go ld.  Ik  heb namel i jk  de wet te l i jke 

regel ing over  d ig i taa l  ve rgaderen gelezen.  En daar in  s taat  dat  de hel f t  van de leden deel  

moet  nemen aan de vergader ing,  want  anders is  er  geen quorum.  Volgens mi j  is  er  voor  deze 

vergader ing geen quorum. En a ls  we gaan vergaderen zoals  we hebben voorgenomen met  de 

raadsvergader ing za l  e r  dan ook geen quorum zi jn .  Dus we kunnen vo lge ns mi j  überhaupt  

geen bes lu i ten nemen.  

 

De voorzi t te r :  Voor de commiss ievergader ing is  het  n ie t  dr ingend noodzakel i jk  om een 

quorum te hebben.  Over igens zi jn  heel  veel  leden ingelogd.  Al leen  zie t  u  dat  n ie t ,  maar  dat  

z ie  ik  wel .  Dus ik  kan u verzekeren  dat  er  meer leden dan u denkt  aan  deze vergader ing 

deelnemen.  Dus wat  dat  betref t  is  meer  dan de hel f t  van  de raad  ingelogd.  Dus daar  is  geen 

enkele d iscuss ie over .  Ook b i j  de raadsvergader ing za l  e r  zeker  op een andere manier  

gecontro leerd worde o f  het  quorum aanwezig is .  Dus daar hoef t  u  z ich geen zorgen over  te  

maken.  

Ik  kan a l leen maar conc luderen dat  ik  b i j  he t  vas ts te l len van  de agenda,  maar ook b i j  het  

begin van de rondvraag ,  vragen heb geste ld  en  daar heb ik  mi j  aan gehouden.  Als  het  anders 

had gemoeten,  dan sp i j t  mi j  dat  ve rschr ikke l i jk .  Maar da t  heb ik  op d ie  manier  aan u 

voorgelegd .  Dat  was des t i jds  akkoord.  Dan heb i k  mi j  op d ie  manier  geconformeerd.  

 

De heer De Gier :  Zowel  de heer Keizer  a ls  ik  hebben daarop gereageerd .  U heef t  de heer  

Keizer  daar het  woord over  gegeven en d ie  hee f t  tegen deze gang van  zaken geprotesteerd .  

 

De voorzi t te r :  Nee nee nee nee nee.  

 

De heer De Gier :  Ik  heb het  woord  toen n ie t  gekregen.  

 

De voorzi t te r :  De  heer Keizer  heef t  toen  de eers te vraag geste ld  en daarb i j  een opmerk ing 

gemaakt .  Maar n ie t  b i j  het  vasts te l len  van de agenda en ook n ie t  b i j  het  begin van 

agendapunt  6 .  Dat  even voor  u ,  mi jnheer  De Gier .  

 

De heer De Gier :  Dat  k lopt .  Bi j  het  begin van de rondvragen heb ik  u  horen toe l ichten dat  

eers t  de vragenste l le r  wat  zou  mogen zeggen,  dan de wethouder antwoord zou  geven en dat  

dan de rest  van de  vragenste l lers  nog mogel i jkheden kregen.  Daaronder  had ik  begrepen a l le  

deelnemers aan deze vergader ing,  want  anders had ik  op dat  moment  wel  geprotesteerd .  

 

De voorzi t te r :  Dan zu l len we de band nog even moeten af lu is teren.  

 

De heer Hof land:  Ik  denk dat  we van deze eers te keer het  een en ander leren.  Ik  denk dat  we 

ie ts  re laxter  moeten  omgaan met  het  reageren.  Di t  is  de vervanging  van  het  debat  dat  we 

normaal  gesproken in  de  raad houden.  Dus ik  denk dat  we ook daar een modus in  moeten 

vinden om da t  debat  dan  ook op deze wi j ze te  doen.  Het  is  n ie t  ideaal .  Het  meest  pret t ige  is  

het  om dat  te  doen in  de  raadzaal ,  waar we dan a l len gezamenl i jk  z i jn .   

Als  er  in  de toekomst  nog leden van  de raad  nog  vragen hebben,  ver tegenwoord igers  van  de 

inwoners van W est land,  moeten we  hen daar in  tegemoet  komen,  want  anders kr i jgen we een 

mot ieregen of  wat  dan ook.  Er  z i jn  gewoon heel  s impele vragen en ik  denk dat  we daaraan 

tegemoet  moeten komen.  Dat  is  een .  

Wat  betref t  de mot ies hebben we gezegd da t  een  aanta l  daarvan doorschui f t .  W e komen 

ongetwi j fe ld  nog  te  spreken over  hoe we in  de toekomst  zu l len gaan vergaderen,  want  het  

coronat i jdperk  za l  n ie t  zomaar per  1  jun i  voorb i j  z i jn .  Ik  denk dat  het  goed  is  dan mot ies met  

en ige urgent ie  te  behandelen ,  omdat  anders de  u i tvoer ing in  het  geding komt .  Misschien dat  
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de burgemeester  daar in  een ro l  kan spelen.  Mot ies d ie  kunnen wachten mogen wat  mi j  

bet ref t  ook wachten.  Daar heb ik  geen p robleem mee.  Maar de u i t voer ing moet  n ie t  in  het  

geding komen.  Hetgeen in  het  d ic tum staat  moet  nog gereal iseerd kunnen worden.  

 

Mevrouw Vermeer-de Smi t :  Voorzi t te r .  Ik  denk dat  we inderdaad best  ie ts  losser  kunnen 

vergaderen,  maar  dan zou ik  wel  ie ts  anders aan de orde wi l len s t e l len.  Dan zou ik  graag  wel  

weer gebru ik  wi l len gaan maken van he t  bvo,  zodat  we tevoren wel  s t rakker  het  aanta l  

rondvragen en de  onderwerpen kunnen agenderen.  W ant  ik  v ind het  ech t  be lachel i jk  dat  we  

het  nu heel  lang hebben over  rondvragen d ie  a l  l ang doo r andere f ract ies  schr i f te l i jk  z i jn  

geste ld ,  o f  d ie  a l  aan he t  co l lege zi jn  geste ld  en d ie  middels  een memo naar ons toekomen.  

Ik  v ind he t  echt  zonde van onze t i jd ,  dat  is  a l leen maar voor de bühne.  Dus ik  zou zeggen 

bvo,s t rakker  handhaven op de rondvragen  en daar dan wat  coulanter  mee omgaan.  

 

De heer Van Koppen:  Voorzi t ter .  Ik  denk dat  het  voor  de eers te keer wennen was.  W e 

kunnen wat  coulance hebben,  maar ik  ben he t  ook met  mevrouw Vermeer eens,  we moeten 

dan goed k i jken naar de  agenda.  Nu kunnen rondvra gen b i j  wi j ze van spreken ingediend 

worden en het  worden agendapunten waar iedereen dan over  wi l  spreken.  Maar dan moet  je  

het  misschien op voorhand even anders inregelen,  dat  het  geen rondvragen zi jn .  Dus goed 

om zo’n eers te keer d i t  te  constateren met  e l kaar.  

Ik  v ind wel  dat  a ls  de voorzi t ter  b i j  de  vasts te l l ing van de  agenda ie ts  aangeef t  en we gaan 

er  a l lemaal  mee akkoord ,  dan moeten we ook achteraf  n ie t  a l lemaal  zeuren en zeggen ie ts  

anders te  hebben gehoord,  want  vo lgens mi j  was  dat  best  wel  du ide l i jk .  

 

De heer Keizer :  Voorzi t ter .  Dat  was dus b l i jkbaar n ie t  du ide l i jk ,  want  anders had ik  daar 

ge l i jk  wel  op gereageerd .  Ik  g ing van de normale  behandel ing van de rondvraag  u i t .  

 

De voorzi t te r :  Laat  ik  dan in  ieder  geval  voor  mi j  zeggen dat  ik  het  dan  betreu r  dat  ik  n ie t  zo 

helder  ben geweest ,  dat  ik  n ie t  gecheckt  heb dat  dat  b i j  iedereen goed over  is  gekomen.  Dat  

za l  ik  dan ook voor de vo lgende keer meenemen.  

Maar dan rest  mi j  nog  wel  even de  vraag,  v inden  wi j  dat  we a.s .  donderdag de mot ies en 

in i t ia t ie fvoors te l len moeten behandelen of  zeggen we dat  we ons aan  de eerdere afspraken 

tussen de f ract ievoorzi t ters  houden dat  we de mot ies en in i t ia t ie fvoors te l len to t  aan jun i  

aanhouden? W ant  dat  is  waarschi jn l i j k  het  moment  dat  we weer  l i j fe l i jk  in  de raadzaal  

vergaderen.  Ik  k i jk  wat  de heer Keizer  daarvan a ls  eers te v indt .  

 

De heer Keizer :  Voorzi t ter .  Ik  heb aangegeven hoe ik  daarover denk en  i k  hoor wel  hoe de 

meerderheid van deze raad daarover denkt .   

 

De voorzi t te r :  Dan k i jk  ik  nog even naar de f ract ievoorzi t te rs .  W i l t  u  toch de mot ie  van GBW  

donderdag behandelen o f  toch doorschuiven naar  de j un ivergader ing  vo lgens afspraak?  

 

De heer Van Harmelen :  Ik  heb helemaal  geen bezwaar tegen het  ind ienen van mot ies t i jdens 

d i t  soor t  d ig i ta le  vergader ingen.  Maar ik  vraag m e af  o f  het  z in  hee f t  om een mot ie  in  te  

d ienen a ls  er  n ie t  gestemd kan worden.  Of  kan er  wel  gestemd worden?  

 

De voorzi t te r :  Er  kan we l  gestemd worden.  

 

De heer Van Harmelen :  Oké.  Dat  was mi jn  vraag .  

 

De heer Zuyderwi jk :  Onze voorkeur is  het  om de  afsprak en d ie  we in  het  ver leden  gemaakt  

hebben… Oftewel  dat  de  mot ies naar jun i  gaan ,  dat  heef t  onze voorkeur.  Ik  begr i jp  het  idee 
van de heer Keizer  en ik  snap d ie  mot ie  ook.  Als  iedereen zegt  dat  we d ie  gaan behandelen,  

dan moeten we he t  doen.  Maar onze voorke ur  is  jun i ,  omdat  ik  ook merk dat  deze  manier  van 
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vergaderen op zich goed is ,  omdat  we door moeten met  z i jn  a l len.  Bi j  po l i t iek  en mot ies moet  

je  e lkaar  ook in  de ogen kunnen k i jken en dat  je  non verbaal  ook kunt  communiceren.   

Met  Benjamin ben ik  het  eens ,  a ls  het  daadwerkel i jk  om u i tvoer ingszaken gaat  d ie  

spoedeisend zi jn ,  dan moeten we daar een u i tzonder ing voor maken.  Maar conc lus ie :  mot ies 

naar jun i .  

 

De heer Spaans:  Ik  ben  het  wel  eens met  het  fe i t  dat  we mot ies to t  jun i  moeten u i ts te l len.  

Maar de  rea l i te i t  is  dat  de GBW -fract ie  n ie t  i n  de gelegenheid is  geweest  haar  democrat ische 

p l icht  h ier  te  kunnen vervu l len in  een c ommiss ievergader ing.  En ik  v ind wel  dat  deze 

omiss ie ,  zonder daarvoor een schuld ige aan te  wi jzen,  ingehaald moet  worden.  En ik  v ind  dat  

de heer Keizer  het  rech t  heef t  om de vragen te  s te l len d ie  d ie  moet  s te l len,  temeer omdat  d ie  

in  een voort ra ject  ons heef t  aangegeven daarover  a l  d iverse ar t ike l  42 - ,  43-  en onderhandse 

vragen te  hebben geste ld .  Dus wi l len we onszel f  ook nog een beet je  ser ieus nemen a ls  

democrat ische vo lksver tegenwoord igers ,  dan vind ik  dat  d ie  inhaals lag gemaakt  moet  

worden.  En a ls  we daar verdere afs temming over  moeten gaan afspreken,  dan is  misschien 

een ingelaste f ract ievoorzi t tersvergader ing  van belang a ls  suggest ie .  

 

De voorzi t te r :  Ik  z ie  dat  de heer Van der  Mark de  p lek van mevrouw Vermeer heef t  

ingenomen.  

 

De heer Van der  Mark :  W ij  zeggen in  eers te ins tant ie  ons te  houden aan de eerder  gemaakte 

afspraken.  W e wi l len event jes  kor t  morgenochtend vroeg a ls  f ract ie  h ierover  een s tandpunt  

bepalen en morgenochtend aan de gr i f f ie  melden  hoe wi j  e r in  z i t ten.  

 

De voorzi t te r :  Helder .  Goed.  Oké.  Dan conc ludeer ik  dat  we daar nog  geen s tandpunt  over  in  

kunnen nemen,  omdat  dat  morgen b l i jkbaar eers t  nog door he t  CDA besproken wi l  worden.  

Begr i jp  ik  dan da t  u  behoef te  heef t  aan  een ext ra over leg van de f ract ievoorzi t te rs? Ja.  Ik  z ie  

kn ikken.  Dan gaan we maandagavond een ext ra over leg  van  de f ract ievoorzi t ters  inp lannen.  

Dan zu l len we maandagavond ook de  agenda voor donderdag vasts te l len .  

Dan dank ik  u  voor  uw aanwezigheid en zie  u a l len donderdagavond weer terug b i j  de 

raadsvergader ing.  Een f i jn  week end toegewenst .  De vergader ing is  ges loten.  


	Aanwezig

